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Zápis č. 7 
ze 7. zasedání Zastupitelstva města Bystřice pod Hostýnem konaného dne 04.11.2015  

v zasedací síni Městského úřadu Bystřice pod Hostýnem 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Jednání zastupitelstva města bylo zahájeno v 15:02 hodin a ukončeno v 17:58 hodin. 
 
Přítomno: 14 členů zastupitelstva 
Nepřítomni: Ing. Daniel Šenk 
Omluveni: Vojtěch Zicháček, Mgr. Petr Symerský, Petr Loupanec, Ing. Miroslav Kukačka, 

Mgr. Pavel Koláček, starosta Mgr. Zdeněk Pánek 
 
Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil místostarosta Jiří Ott.  
Místostarosta jmenoval: 
- zapisovatele:   
Iva Urbanová 
Ing. Veronika Wallerová 
 
- ověřovatele zápisu:    
Mgr. Alexandr Hrycík 
Ing. Petr Josinek 
 
Místostarosta úvodem ověřil přítomnost členů zastupitelstva a konstatoval, že je přítomna 
nadpoloviční většina jeho členů a zasedání je tak usnášeníschopné.  
Členům zastupitelstva připomněl, že mají právo a povinnost rozhodovat se podle svého 
nejlepšího přesvědčení a sami na vlastní odpovědnost rozhodují, co považují pro město  
za nejprospěšnější. Dále konstatoval, že zápis z minulého jednání zastupitelstva je 
k nahlédnutí u zapisovatelů, nebyly proti němu vzneseny námitky. 
Při zahájení jednání zasedání zastupitelstva města byli přítomni zástupci veřejnosti. 
 
Poté místostarosta přednesl návrh bodů programu jednání navržených k projednání radou 
města s tím, že navrhl upravit pořadí jednotlivých bodů programu takto: 
 

1. Rozpočtové úpravy 2015 
2. Schválení dodatku č. 2 ke Smlouvě o úvěru na financování investiční akce „Dostavba 

kanalizace Bystřice pod Hostýnem“ s Komerční bankou, a. s., Na Příkopě 969/33, 
Praha 1 

3. Majetkové záležitosti 
4. Schválení Dodatku smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace s Azylovým domem pro 

ženy a matky s dětmi, o. p. s., Hrbová 1561, 755 01 Vsetín 
5. Schválení Směrnice města Bystřice pod Hostýnem č. OP 7/2015, kterou se stanoví 

pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Bystřice pod Hostýnem v oblasti 
podpory sociálních služeb 

6. Schválení Kolektivní smlouvy 
7. Rozhodnutí o námitkách podaných k projednávanému územnímu plánu Bystřice pod 

Hostýnem 
8. Návrh na vydání opatření obecné povahy č. 1/2015 – Územní plán Bystřice pod 

Hostýnem 
9. Odpovědi na dotazy občanů 
10. Závěr 

 
Místostarosta se dotázal, zda má někdo pozměňující či doplňující návrh k předloženému 
návrhu programu. 
Protože nebylo žádných dotazů či návrhů, nechal místostarosta hlasovat o výše uvedeném 
návrhu programu jednání. 
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Hlasování: jednohlasně pro (14 přítomných členů ZM) 
 
1) Rozpočtové úpravy 2015  
Ing. Eva Šillerová, vedoucí finančního odboru, předložila zastupitelstvu k projednání 
návrh rozpočtového opatření č. 26, kterým se navyšují celkové příjmy rozpočtu o částku 
2.972.780 Kč a snižují celkové výdaje rozpočtu o částku 1.447.500 Kč. 
Navrženými změnami příjmů a výdajů se snižuje předpokládaný schodek rozpočtu o částku 
4.420.280 Kč. 
Předkládané změny příjmů vycházejí z dosažené skutečnosti k 30.09.2015 v oblasti 
daňových příjmů a z uzavřené kupní smlouvy s Technickými službami Bystřice pod 
Hostýnem, s. r. o., na prodej části areálu TS. 
Rozpočtové opatření dále upravuje příjmy v oblasti přijatých transferů (přijatý transfer  
z Regionální rady regionu soudržnosti Střední Morava) a výdaje související s projektem 
„Rekonstrukce výstavních prostor ve II. NP zámku Bystřice pod Hostýnem“. Veškeré výdaje 
projektu jsou uhrazeny. Zbývají volné zdroje ve výši 1.060.000 Kč.  
Po konzultaci s vedoucí oddělení strategického plánování a projektového řízení lze snížit  
i výdaje na projektech:  
- Rekonstrukce ul. Lipnická (úspora v částce 187.500 Kč vznikla na základě výsledku 
výběrového řízení)  

- Řešení křižovatky silnic II/437, ul. Rusavská, ul. Školní v Bystřici p/H (úspora rozpočtu 2015 
činí 200.000 Kč, výdaje tohoto projektu se nestihnou proplatit do konce letošního roku.  
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Protože nebylo žádných dotazů či návrhů, nechal místostarosta hlasovat o výše uvedeném 
návrhu usnesení. 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu dle rozpočtového opatření č. 26/2015, 
kterým se upravují příjmy a výdaje schváleného rozpočtu města na rok 2015. 
 
Hlasování: jednohlasně pro (14 přítomných členů ZM) 
 
V 15:11 se dostavil Ing. Daniel Šenk a Mgr. Pavel Koláček. Nadále bylo přítomno 16 členů 
zastupitelstva. 
 
 
2) Schválení dodatku č. 2 ke Smlouvě o úvěru na financování investiční akce 
„Dostavba kanalizace Bystřice pod Hostýnem“ s Komerční bankou, a. s., Na Příkopě 
969/33, Praha 1 
Ing. Eva Šillerová, vedoucí finančního odboru, předložila zastupitelstvu k projednání 
dodatek ke smlouvě o úvěru, kterým se mění znění článku II. odst. 2 „Obecných úvěrových 
podmínek Komerční banky, a. s., pro úvěry podnikatelským subjektům“, vyhlášené Komerční 
bankou, a. s., dne 16.09.2003 (dále jen OÚP). OÚP tvoří nedílnou součást smlouvy o úvěru 
registrační číslo 750000520094. V čl. II. odst. 2 OÚP je doplněna nová věta. „Pokud je sazba 
PRIBOR, LIBOR, EURIBOR nižší než (0), za PRIBOR, LIBOR, EURIBOR se bude 
požadovat sazba ve výši nula (0).“. Smlouva o úvěru registrační číslo 750000520094 byla 
uzavřena mezi městem a Komerční bankou, a. s., dne 01.04.2005, předmětem smlouvy bylo 
přijetí úvěru ve výši 16.824.000 Kč na účel financování investiční akce „Dostavba kanalizace 
Bystřice pod Hostýnem“. Zůstatek nesplacené jistiny k 30.09.2015 činí 420.600 Kč, tato 
částka bude městem splacena dne 31.12.2015. Návrh na uzavření dodatku ke smlouvě  
o úvěru městu předložil zástupce Komerční banky, a. s., s následujícím odůvodněním: 
“Důvodem, proč banka tuto změnu řeší, je skutečnost, že smlouvy uzavřené před rokem 
2008 se odkazovaly na úvěrové podmínky, které neobsahovaly ustanovení o případných 
záporných sazbách PRIBOR, LIBOR, EURIBOR. Obecně platí, že banky nejsou schopny 
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financovat tyto záporné sazby. KB se na situaci záporných sazeb dlouhodobě připravovala 
od roku 2012, kdy se začaly uplatňovat nové smlouvy a úvěrové podmínky tak, aby se při 
poklesu referenčních indexů do záporných hodnot uplatňoval tzv. floor na úrovni indexu 
(PRIBOR, LIBOR, EURIBOR), tedy že se namísto záporné hodnoty tržního indexu použije  
0 %. Z tohoto důvodu je nutné uvést dřívější smlouvy do souladu a to formou dodatku  
k těmto smlouvám. V případě, že by nastala taková situace, kdy by se tyto sazby dostaly  
do záporných hodnot, nejednalo by se již o úvěr a banka by musela úvěr sesplatnit.  
Z pohledu Zákona o veřejných zakázkách podpisem tohoto dodatku nedochází k podstatné 
změně práv a povinností vyplývající ze smlouvy, která byla s vybraným uchazečem 
podepsána. Nehrozí tedy riziko, že se jedná o nepřípustnou změnu smlouvy s důsledkem 
možného postihu od ÚOHS“. 
 
Diskuse: 
Rolinc se dotázal, proč zástupci Komerční banky přišli s tímto dodatkem měsíc před 
splatností celého úvěru? 
Ing. Šillerová odpověděla, že navrhla zástupci banky splatit zůstatek dříve, což by problém 
tohoto úvěru rovněž vyřešilo, pro banku by však tento postup byl administrativně ještě více 
složitý. Z těchto důvodů se předčasné splacení neuskutečnilo. 
 
Protože nebylo dalších dotazů ani připomínek, místostarosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít s Komerční bankou, a. s., se sídlem: Praha 1,  
Na Příkopě 33 čp. 969, PSČ 114 07, IČ: 45317054, zapsaná v obchodním rejstříku vedeném 
Městským soudem v Praze, oddíl B, vložka 1360, dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru 
registrační číslo 7500005200094 ze dne 01.04.2005. Návrh dodatku tvoří přílohu originálu 
zápisu. 
 
Hlasování: pro hlasovalo 14 členů ZM, proti nehlasoval nikdo a 2 členové zastupitelstva se 
hlasování zdrželi. 

 
 

3) Majetkové záležitosti 
JUDr. Martin Olša, vedoucí odboru vnitřní správy, předložil k projednání: 
 
A) Převody nemovitého majetku:  
 
A1) majetkoprávní vypořádání pozemků po dokončení stavby. Převod městských 
pozemků parc. č. 2613/24, parc. č. 2613/53, parc. č. 2613/54, parc. č. 2639/89, 
parc.  č. 2781/11, parc. č. 2820/2, parc. č. 2928/25 a parc. č. 2821/18, vše k. ú. Bystřice 
pod Hostýnem, nabytí pozemku parc. č. 2821/18, k. ú. Bystřice pod Hostýnem.  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Navrhovatel:   Zlínský kraj, IČ: 70891320, tř. T. Bati 21, Zlín  
Projednáno: Rada města 14.10.2015: rozhodla zveřejnit záměr darování  

a prodej předmětných pozemků. 
Využití dle ÚP:  V současném a v návrhu nového ÚP – plochy dopravy 

a doprovodné zeleně ke komunikacím. 
Důvodová zpráva: Zlínský kraj podal návrh na majetkoprávní vypořádání pozemků 

po dokončení stavby. Jedná se o městské pozemky o celkové 
výměře 112 m2. Tyto pozemky by (stejně jako plochy 
projednávané v zastupitelstvu města dne 22.06.2015) by měly 
být součástí majetkoprávního vypořádání stavby tzv. bypassu, 
tedy „Silnice II/150: Bystřice pod Hostýnem, propojení se silnicí 
II/438“. Zlínský kraj navrhuje vzájemné majetkoprávní 
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vypořádání v rámci dokončení této stavby s tím, že předmětné 
pozemky by byly převedeny do vlastnictví Zlínského kraje  
a město Bystřice pod Hostýnem by získalo do vlastnictví 
pozemek parc. č. 2821/18 o výměře 95 m2 (zelená plocha), a to 
formou vzájemných darů. 
Vedoucí odboru vnitřní správy upozorňuje na skutečnost, že 
pozemky parc. č. 2781/11, parc. č. 2820/2 a parc. č. 2928/25, 
vše k. ú. Bystřice pod Hostýnem, jsou součástí ploch, které 
město před zahájením stavby obchvatu vykoupilo od 
soukromých vlastníků, a to za ceny od 100 Kč/m2 do 390 Kč/m2. 
Tyto pozemky by tak měly být součástí majetkoprávního 
vypořádání formou prodeje, obdobně jako pozemky, které 
zastupitelstvo města dne 22.06.2015 rozhodlo prodat 
Zlínskému kraji za cenu 75 Kč/m2. 
Rada města rozhodla zveřejnit záměr darovat pozemky parc.  č. 
2613/24, parc. č. 2613/53, parc. č. 2613/54 a parc. č. 2639/89, 
vše k. ú. Bystřice pod Hostýnem. 
Rada města dále rozhodla zveřejnit záměr prodat pozemky 
parc. č. 2781/11, parc. č. 2820/2 a parc. č. 2928/25, vše k. ú. 
Bystřice pod Hostýnem, zastupitelstvu města doporučuje prodat 
tyto pozemky za cenu 75 Kč/m2. 

 Rada města konečně doporučila zastupitelstvu města, aby 
rozhodlo přijmout darem od Zlínského kraje, pozemek parc. č. 
2821/18, k. ú. Bystřice pod Hostýnem. 

 
Protože nebylo dalších dotazů ani připomínek, místostarosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města rozhodlo darovat Zlínskému kraji, IČ: 70891320, tř. T. Bati 21, Zlín, 
pozemky parc. č. 2613/24, parc. č. 2613/53, parc. č. 2613/54 a parc. č. 2639/89, o celkové 
výměře 25 m2, vše k. ú. Bystřice pod Hostýnem. 
Zastupitelstvo města rozhodlo prodat Zlínskému kraji, IČ: 70891320, tř. T. Bati 21, Zlín, 
pozemky parc. č. 2781/11, parc. č. 2820/2 a parc. č. 2928/25 o celkové výměře 87 m2, vše 
k. ú. Bystřice pod Hostýnem, a to za cenu 75 Kč/m2. 
Zastupitelstvo města, rozhodlo přijmout darem od Zlínského kraje, IČ: 70891320, tř. T. Bati 
21, Zlín, pozemek parc. č. 2821/18 o výměře 95 m2, k. ú. Bystřice pod Hostýnem. 
 
Hlasování: jednohlasně pro (16 přítomných členů ZM) 
 
 
B) Nabývání nemovitého majetku:  
 
B1) návrh na podání žádosti o bezúplatný převodu části pozemku parc. č. 2766/9  
o výměře cca 175 m2, k. ú. Bystřice pod Hostýnem do vlastnictví města. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Vlastník: Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, 

Rašínovo nábřeží 390/42, Praha  
Projednáno: Rada města 30.09.2015: doporučuje zastupitelstvu podat 

žádost o bezúplatný převod části pozemku. 
Využití dle ÚP: plocha zástavby bytovými domy. 
Důvodová zpráva: Společenství vlastníků jednotek, ul. O. Bardinové 1331, 

Bystřice pod Hostýnem, požádalo město, aby podalo k Úřadu 
pro zastupování státu ve věcech majetkových ČR, žádost  
o bezúplatný převod části pozemku parc. č. 2766/9, k. ú. 
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Bystřice pod Hostýnem. Žadatelé mají zájem revitalizovat 
bytový dům č. p. 1331 v ulici O. Bardinové. Plánovaná 
rekonstrukce zasahuje do předmětného pozemku, který je ve 
vlastnictví České republiky. Žadatelé proto požádali vlastníka  
o prodej části tohoto pozemku.  
ÚZSVM žadatelům doporučil, aby město současně požádalo  
o bezúplatný převod té části pozemku, které nebude trvale 
dotčena stavbou revitalizace. 
Odbor vnitřní správy podání žádosti doporučuje, jedná se  
o veřejné prostranství u bytového domu, město vlastní i okolní 
pozemky užívané jako veřejná prostranství. 
Rada města doporučila zastupitelstvu města podat žádost  
o bezúplatný převod části předmětného pozemku. 

 
Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, místostarosta nechal hlasovat o tomto 
návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo podat k Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, 
IČ: 69797111, Rašínovo nábřeží 390/42, Praha, žádost o bezúplatný převod části pozemku 
parc. č. 2766/9 o výměře cca 175 m2, k. ú. Bystřice pod Hostýnem, z vlastnictví České 
republiky do vlastnictví města Bystřice pod Hostýnem. 
 
Hlasování: jednohlasně pro (16 přítomných členů ZM) 
 
V 15:25 se dostavil pan starosta, Mgr. Zdeněk Pánek. Nadále bylo přítomno 17 členů 
zastupitelstva. 
 
B2) nabídka na uplatnění předkupního práva při prodeji zahradní chatky  
v zahrádkářské kolonii Zábřeh. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Žadatelka: …………………………………………………………. 
Projednáno: Odbor vnitřní správy: nedoporučuje odkoupení chatky.  
 Rada města  14.10.2015: doporučuje zastupitelstvu města, aby 

rozhodlo neuplatnit předkupní právo města. 
Využití dle ÚP: Využití dle ÚP v současné době: plocha zástavby byt. domy – 

výhled.  
Návrh nového ÚP: plochy individ. rekreace – zahrádkářské 
osady. 

Důvodová zpráva: Paní ……………. nabídla městu uplatnění předkupního práva  
k chatce, situované na pozemku parc. č. st. 1921, k. ú. Bystřice 
pod Hostýnem, lokalita zahrádkářské kolonie Zábřeh. Žadatelka 
hodlá předmětnou stavbu nacházející se na městském 
pozemku prodat. Žádá proto město o vyjádření, zda má o koupi 
chatky za kupní cenu 145.000 Kč zájem a hodlá využít 
zákonného předkupního práva.  
Vedoucí odboru vnitřní správy navrhuje neodkupovat  
v současnosti výše uvedenou chatku z důvodu nepotřebnosti 
pro město. 
Rada města ze dne 14.10.2015 doporučuje zastupitelstvu 
města, aby rozhodlo neuplatňovat předkupní právo města  
k předmětné stavbě. 

 
Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, místostarosta nechal hlasovat o tomto 
návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo neuplatnit předkupní právo při prodeji stavby stojící na 
pozemku parc. č. st. 1921, k. ú. Bystřice pod Hostýnem, tedy rozhodlo neodkupovat za cenu 
145.000 Kč stavbu stojící na pozemku parc. č. st. 1921, k. ú. Bystřice pod Hostýnem. 
 
Hlasování: jednohlasně pro (17 přítomných členů ZM) 
 
Místostarosta, Jiří Ott, předal slovo starostovi, Mgr. Zdeňku Pánkovi, který nadále řídil 
průběh jednání. 
 
B3)  nabytí částí pozemků tvořících součást místních komunikací v ulici Palackého. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Vlastníci:   ……………………………………………….. 
     ……………………………………………….. 
Projednáno: Rada města 15.07.2015: doporučuje nepodávat žádost  

o bezúplatný převod předmětných pozemků. 
Využití dle ÚP:  Plochy místní komunikace. 
Důvodová zpráva: Odbor vnitřní správy navrhuje majetkové vypořádání  

k pozemkům v ulici Palackého v Bystřici pod Hostýnem.  
Jde o pozemky v části ulice Palackého, v níž je v současnosti 
připravována investiční akce spočívající v rekonstrukci 
chodníku. 
Při zaměření stávajících plotů v části ulice Palackého, 
provedeném v rámci projektové přípravy této stavby, bylo 
zjištěno, že část veřejně užívaného chodníku v této ulici vede 
přes soukromé pozemky. 
Odbor vnitřní správy tak navrhuje provést co nejdříve majetkové 
vypořádání tak, aby se město stalo vlastníkem veřejných ploch 
v lokalitě a připravovaná rekonstrukce chodníku tak mohla být 
realizována výlučně na městských pozemcích. 
Rada města ze dne 26.10.2015 doporučuje zastupitelstvu 
města odkoupit od dosavadních vlastníků části předmětných 
pozemků, a to za kupní cenu 100 Kč/m2. 

 
Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo odkoupit od dosavadního vlastníka část pozemku parc. č. 98/5 
o výměře 4 m2 (označenou v GPL č. 2275-325/2015 jako parc. č. 98/6), k. ú. Bystřice pod 
Hostýnem, a to za kupní cenu 100 Kč/m2. 
Zastupitelstvo města rozhodlo odkoupit od dosavadního vlastníka části pozemků parc.  
č. 97/1 a parc. č. st. 314/1 o celkové výměře 13 m2 (označené v GPL č. 2272-325/2015 jako 
parc. č. 97/3 a parc. č. 3313), k. ú. Bystřice pod Hostýnem, a to za kupní cenu 100 Kč/m2. 
 
Hlasování: jednohlasně pro (17 přítomných členů ZM) 
 
 
C) Změna v osobě budoucího kupujícího bytu 
 
C1) - ukončení smlouvy o budoucí smlouvě kupní ze dne 28.02.2011 týkající se 
budoucího převodu bytové jednotky ………………………. v Bystřici pod Hostýnem se 
…………………………… 
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- uzavření smlouvy o budoucí smlouvě kupní týkající se budoucího převodu 
bytové jednotky ……………………… v Bystřici pod Hostýnem s …………………………… 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Žadatelé:   ……………………………………………… 
     ……………………………………………… 
Projednáno: Odbor vnitřní správy, finanční odbor: nemá námitek. 
  Rada města dne 26.10.2014: doporučuje uzavřít smlouvy. 
Důvodová zpráva: Pan ………………, který je budoucím kupujícím bytové jednotky 

…………………, má zájem smlouvu uzavřenou s městem 
ukončit a vystěhovat se z uvedeného bytu. Jde o byt v domě 
postaveném s finanční spoluúčastí státu, který musí do roku 
2020 zůstat ve vlastnictví města. 

 Městu žádost o ukončení smlouvy doručil spolu s žádostí 
……………., který má naopak o uzavření smlouvy o budoucí 
smlouvě kupní k uvedenému bytu zájem. 

 S výše uvedenou změnou souvisí i změna nájemce předmětné 
bytové jednotky – bylo projednáno v radě města. 

 
Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Bystřice pod Hostýnem rozhodlo ukončit dohodou (s výplatou dosud 
uhrazené zálohy ve výši 334.500 Kč) smlouvu o budoucí smlouvě kupní ze dne 28.02.2011  
o budoucím prodeji bytové jednotky ……………. v Bystřici pod Hostýnem se 
…………………., a uzavřít za stejných podmínek (dle kterých mimo jiné budoucí kupní cena 
bytu činí 335.500 Kč) smlouvu o budoucí smlouvě kupní k uvedenému bytu s ……………… 
 
Hlasování: jednohlasně pro (17 přítomných členů ZM) 

 
C2) - ukončení smlouvy o budoucí smlouvě kupní ze dne 14.06.2000 týkající  
se budoucího převodu bytové jednotky …………………….. v Bystřici pod Hostýnem 
s …………………………. 
 - uzavření smlouvy o budoucí smlouvě kupní týkající se budoucího převodu 
bytové jednotky ………………………….. v Bystřici pod Hostýnem s ……………………… 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Žadatelé: ………………………………………………… 
  ………………………………………………… 
Projednáno: Odbor vnitřní správy, finanční odbor: nemá námitek. 
  Rada města dne 26.10.2014: doporučuje uzavřít smlouvy 
Důvodová zpráva: Paní ……………., která je budoucí kupující bytové jednotky 

…………………, má zájem smlouvu uzavřenou s městem 
ukončit a vystěhovat se z uvedeného bytu. Jde o byt v domě 
postaveném s finanční spoluúčastí státu, který musí do roku 
2020 zůstat ve vlastnictví města. 

  Městu žádost o ukončení smlouvy doručila spolu s žádostí 
manželů ………………………, kteří mají naopak o uzavření 
smlouvy o budoucí smlouvě kupní k uvedenému bytu zájem. 

  S výše uvedenou změnou souvisí i změna nájemce předmětné 
bytové jednotky – bylo projednáno v radě města. 

 
Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Bystřice pod Hostýnem rozhodlo ukončit dohodou (s výplatou dosud 
uhrazené zálohy ve výši 483.500 Kč) smlouvu o budoucí smlouvě kupní ze dne 14.06.2000  
o budoucím prodeji bytové jednotky ………………… v Bystřici pod Hostýnem 
s ……………………………, a uzavřít za stejných podmínek (dle kterých mimo jiné budoucí 
kupní cena bytu činí 585.870 Kč) smlouvu o budoucí smlouvě kupní k uvedenému bytu 
s ……………………………. 
 
Hlasování: jednohlasně pro (17 přítomných členů ZM) 
 

 
4) Schválení Dodatku smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace s Azylovým domem 
pro ženy a matky s dětmi, o. p. s., Hrbová 1561, 755 01 Vsetín 
Mgr. Marcela Vegrichtová, vedoucí odboru sociálních věcí, předložila zastupitelstvu  
k projednání schválení Dodatku smlouvy. 
Město poskytlo příjemci na základě Smlouvy o poskytnutí dotace  č. j. MUBPH 2421/2015 ze 
dne 04.02.2015 neinvestiční dotaci z rozpočtu města roku 2015 ve výši 150.000 Kč, účelově 
vázanou na částečnou úhradu nákladů roku 2015 spojených s výkonem „Terénní asistenční 
služby v Bystřici pod Hostýnem“. 
Vzhledem k tomu, že Zlínský kraj v souladu s právními předpisy EU pověřil jednotlivé 
poskytovatele sociální služby službou obecného hospodářského zájmu – poskytováním 
sociálních služeb na území Zlínského kraje dle zákona č.108/2006 Sb., o sociálních 
službách, požaduje příjemce dotace uzavřít Dodatek smlouvy o poskytnutí neinvestiční 
dotace s Azylovým domem pro ženy a matky s dětmi, o. p. s., Hrbová 1561, 755 01 Vsetín, 
IČ: 259 09 614. 
Pověření bylo schváleno Radou Zlínského kraje dne 18.11.2014, usnesením č. 0934/R22/14, 
pro vyjmenované poskytovatele, mezi kterými je i Azylový dům pro ženy a matky s dětmi,  
o. p. s. Na základě tohoto Pověření Zastupitelstvo Zlínského kraje dne 18.02.2015, 
usnesením č. 0432/Z15/15, schválilo uzavření veřejnoprávních smluv na poskytnutí finanční 
podpory jednotlivým poskytovatelům. Každý z pověřených poskytovatelů má u sebe své 
Pověření a může se jím při jednání s obcí prokázat. 
Zlínský kraj doporučil obcím, které se rozhodnou poskytnout finanční podporu 
poskytovatelům za sociální služby vymezené v uvedeném Pověření, aby přistoupily  
k pověření Zlínského kraje a tuto skutečnost uvedli ve smlouvě. 
Vzhledem k výše uvedenému navrhujeme uzavřít Dodatek smlouvy o poskytnutí neinvestiční 
dotace  s Azylovým domem pro ženy a matky s dětmi, o. p. s., Hrbová 1561, 755 01 Vsetín, 
který bude obsahovat  přistoupení Města Bystřice pod Hostýnem v rámci poskytnuté finanční 
podpory společnosti Azylový dům pro ženy a matky s dětmi, o. p. s., k Pověření poskytování 
služeb obecného hospodářského zájmu, které schválila Rada Zlínského kraje dne 
18.11.2014, č. usnesení 0934/R22/14, uzavřeného mezi Zlínským krajem, jako 
pověřovatelem, podepsáno dne 01.12.2014 a Azylovým domem pro ženy a matky s dětmi, 
o.p.s., jako pověřovaným, podepsáno dne 05.12.2014. 
  
Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Bystřice pod Hostýnem rozhodlo uzavřít Dodatek smlouvy o poskytnutí 
neinvestiční dotace s Azylovým domem pro ženy a matky s dětmi, o. p. s., jehož předmětem 
bude přistoupení Města Bystřice pod Hostýnem k Pověření poskytování služeb obecného 
hospodářského zájmu uzavřeného mezi Zlínským krajem a Azylovým domem pro ženy  
a matky s dětmi, o. p. s., Hrbová 1561, 755 01 Vsetín, IČ: 259 09 614. 
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Hlasování: jednohlasně pro (17 přítomných členů ZM) 
 
 
5) Schválení Směrnice města Bystřice pod Hostýnem č. OP 7/2015, kterou se stanoví 
pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Bystřice pod Hostýnem v oblasti 
podpory sociálních služeb 
Mgr. Marcela Vegrichtová, vedoucí odboru sociálních věcí, předložila zastupitelstvu 
k projednání návrh Směrnice města Bystřice pod Hostýnem č. OP 7/2015 a seznámila 
zastupitele s pojmy, týkající se oblasti sociálních služeb. 
Sociální službou se rozumí činnost nebo soubor činností podle zákona č. 108/2006 Sb.,  
o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů, zajišťujících pomoc a podporu osobám 
za účelem sociálního začlenění nebo prevence sociálního vyloučení. Základní druhy soc. 
služeb jsou sociální poradenství, služby sociální péče a služby sociální prevence. Formy 
poskytování sociálních služeb jsou služby pobytové, ambulantní nebo terénní. 
Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb ORP Bystřice pod Hostýnem na období 
2013-2016 byl schválen Zastupitelstvem Města Bystřice pod Hostýnem  na  23. zasedání 
konaném dne 06.11.2013, č. usnesení 5/23/2013. Plán zahrnuje síť sociálních služeb, které 
jsou poskytovány našim občanům na území města příp. ty služby, které bychom ve městě 
chtěli mít. Síť služeb je výstupem z projektu komunitního plánování sociálních služeb 
v Bystřici pod Hostýnem a obcích ve správní působnosti města, který byl realizován od 
června 2011 do května 2013. Realizátorem projektu bylo Centrum pro komunitní práci 
východní Morava ve spolupráci s partnerem projektu, městem Bystřice pod Hostýnem. Tento 
projekt s názvem „Zavedení procesů plánování dostupnosti sociálních služeb v ORP Bystřice 
pod Hostýnem“ byl financován z Evropského sociálního fondu prostřednictvím Operačního 
programu Lidské zdroje a zaměstnanost a státního rozpočtu České republiky. Cílem projektu 
bylo dlouhodobě zvýšit kvalitu a dostupnost poskytovaných sociálních služeb, podpořit již 
existující sociální služby a naplánovat zavedení nových, kvalitnějších a dostupnějších forem 
sociálních služeb. Dále pak zapojit jednotlivé subjekty (zadavatele, poskytovatele, uživatele 
a především veřejnost) do sociální problematiky a potlačit sociální vyloučení u nejvíce 
ohrožených skupin obyvatel. Podstatou projektu bylo především zefektivnění stávajícího 
systému sociálních služeb s důrazem na rozvoj současné nabídky služeb a její rozšíření 
o chybějící služby.  
Poskytovateli soc. služeb na území města, kteří jsou zároveň i v síti služeb Zlínského kraje, 
jsou především Centrum pro seniory Zahrada, o. p. s., Bystřice pod Hostýnem, Oblastní 
charita Bystřice pod Hostýnem, Domov pro osoby se zdravotním postižením Javorník 
Chvalčov, Azylový dům pro ženy a matky s dětmi, o.p.s., Vsetín, Vzdělávací a komunitní 
centrum Integra Vsetín, o. p. s. a Oblastní charita Kroměříž, Kontaktní centrum PLUS.  
Na rozdíl od obcí, které střednědobý plán rozvoje sociálních služeb zpracovávat mohou, ale 
nemusí, krajům tuto povinnost ukládá § 95 zákona o sociálních službách a je povinnou 
přílohou žádosti o poskytnutí dotace na příslušný rozpočtový rok. V případě krajského úřadu 
se jedná o Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb ve Zlínském kraji pro období 
2016-2018, který byl schválen Zastupitelstvem Zlínského kraje v červnu tohoto roku.  
 
Návrh směrnice upravuje především postup při poskytování finančních prostředků města na 
financování sociálních služeb v souladu s § 105 zákona o sociálních službách. Vzhledem 
k tomu, že poskytování těchto prostředků je veřejnou finanční podporou, měla by existovat 
obecná pravidla pro poskytování těchto prostředků.   
 
Slova se ujala Ing. Milerová, interní auditorka, která podrobně vysvětlila financování 
sociálních služeb. 
Do financování sociálních služeb městem Bystřice pod Hostýnem v roce 2015 zásadním 
způsobem zasáhla: 

- Změna zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů (dále 
jen zákon o rozpočtových pravidlech) Novela zákona o rozpočtových pravidlech zcela 
zásadním způsobem upravuje v § 10a-10d „Dotaci a návratnou finanční výpomoc“ 
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poskytovanou územními samosprávnými celky. Proto nastala potřeba stanovit 
pravidla pro řízení finančních prostředků města na podporu sociálních služeb. 

- Změna zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů, 
kterým se mění způsob financování sociálních služeb, a to na vícezdrojové 
financování. 

- Legislativa EU – o veřejné podpoře. Ta je u sociálních služeb řešena prostřednictvím 
„pověření určitého subjektu prováděním „služeb obecného hospodářského zájmu“, 
které financuje tzv. „Vyrovnávací platbou“ –. Ta je standardně vyplácena z jednoho 
zdroje. Pokud např. město nebo kraj pověří určitý subjekt poskytováním služby 
obecného hospodářského zájmu, zpravidla zajistí výplatu celé vyrovnávací platby, 
kontrolu jejího čerpání, případně i zpětný odvod tzv. nadměrné platby.  
Problém však nastává tehdy, pokud jeden subjekt neposkytuje vyrovnávací platbu 
celou a očekává, že i jiné subjekty se budou na financování vyrovnávací platby spolu 
podílet. A tak je tomu právě u financování sociálních služeb. Zákon o sociálních 
službách počítá hned s několika zdroji, a to jak ze státního rozpočtu, tak i z územních 
rozpočtů (MPSV, kraje, obce). K tomu možno přičíst i další platby jiných donátorů 
(MV, MŠMT apod.). U poskytovatele sociálních služeb se tak potkávají finance 
poskytnuté od několika subjektů, přitom jejich účel může být shodný a spočívat 
v pokrytí nákladů, jejichž vynaložení je nutné k zajištění dostupnosti poskytování 
dané služby. V roce 2015 byl pověřovatelem Zlínský kraj a město dodatkem ke 
smlouvě o dotaci přistupovalo k tomuto pověření (viz i předchozí bod). 

 
Dotační řízení na podporu sociálních služeb z rozpočtu města na rok 2016 je navrženo 
procesně shodně jako u grantového řízení. Finanční prostředky budou schváleny při 
schvalování rozpočtu města a převedeny do zřizovaného účelového peněžního fondu. 
Žadatel o poskytnutí dotace vypíše žádost o dotaci na rok 2016, jehož součástí je  
i závěrečné finanční vypořádání poskytnuté dotace. 
 
Diskuse: 
Mgr. Jelínková přednesla názor Komise pro sociální věci a rodinu. Upozornila, že je ve své 
pozici současně zastupitelkou města a členkou Komise pro sociální věci a rodinu, současně 
je ale i zástupcem poskytovatele sociálních služeb, její postavení by tak mohlo být 
považováno za střet zájmů.  
Pravidla, která obsahuje návrh směrnice města, byla převzata jednak z grantové směrnice 
města, jednak (zejména část týkající se určení výše finanční podpory) z obdobné dotační 
směrnice Zlínského kraje. V té se mluví o obvyklých a zprůměrovaných nákladech celého 
Zlínského kraje a o doporučeném spolupodílu územně samosprávných celků, které se 
neustále mění.  
Členové Komise pro sociální věci a rodinu nebyli přizvání ke tvorbě předloženého návrhu 
směrnice, tento návrh nebyl ani předjednán v radě města. 
Komise souhlasí s tím, aby město připravilo přehlednější systém financování sociálních 
služeb, ale v jiném nastavení. Sociální komise nedoporučuje směrnici ke schválení, a to 
z těchto důvodů: 

a) Nejsou respektovány místní specifika poskytovatelů, popřípadě zadání priorit ze 
strany rady města. Jako zastupitelstvo jsme autonomní orgán a můžeme si o tom 
rozhodnout sami.  

b) Není zřejmé, jaké dopady by mělo přijetí této směrnice na poskytovatele a druhy 
služeb. Obává se, aby některé služby nebyly více zvýhodněny než ostatní nebo 
naopak. Zlínský kraj ještě nestanovil obvyklé náklady na jednotlivé druhy sociálních 
služeb pro rok 2016.  

c) V návrhu směrnice nejsou stanoveny redukční mechanismy pro případ vyšších 
požadavků od poskytovatelů. Vyrovnávací platby, dle požadavků EU, by měly 
vycházet z obvyklých nákladů a výnosů jednotlivých služeb. Priority města by se měly 
zaměřit na sociální služby, které poskytují službu našim občanům nebo které jsou 
poskytovány na území našeho města.  
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d) Vyúčtování plateb je nastaveno přísněji, než má nastaveno Zlínský kraj. V rámci 
principu vyrovnávací platby nemůže být zisk větší než 1,32% z celkových nákladů, 
jinak by se dotace musela vracet. 

 
Ing. Milerová reagovala na připomínky Mgr. Jelínkové, která konstatovala, že poskytovatel 
nemůže být někdo, kdo poskytuje služby občanovi města Bystřice pod Hostýnem na jiném 
území kraje. Dle Ing. Milerové je v čl. 6 vymezeno, že žadatelem může být poskytovatel 
sociální služby, který je zapsán v registru poskytovatelů sociálních služeb (§ 85 odst. 1 
zákona o sociálních službách), který je Zlínským krajem nebo jiným krajem pověřen 
poskytováním služeb obecného hospodářského zájmu – sociálních služeb na území kraje a 
poskytuje danou sociální službu na území města Bystřice pod Hostýnem nebo pro občany 
města Bystřice pod Hostýnem. Tímto město umožňuje čerpat dotaci jakémukoliv 
poskytovateli, který se postará o občana města Bystřice pod Hostýnem. Dodala, že záměrem 
města je postarat se občany města, kteří využívají poskytovatelů sociálních služeb, ať už je 
to kdekoliv.  
Pokud jde o částku, která je městem určena na financování sociálních služeb a určena 
k rozdělení mezi jednotlivé poskytovatele, jde o částku, kterou vymezuje rozpočet města. 
Tato částka je schvalována vždy zastupitelstvem města. Metodika Zlínského kraje výrazně 
rozšiřuje okruh poskytovatelů služeb, které by město mělo podporovat a kteří si o dotaci 
doposud nežádali, protože mechanismus výplaty sociální dávky dotace byl dříve nastaven 
jinak. Městu nezbylo nic jiného, než připravit pravidla, podle kterých by se poskytovatelé 
sociálních služeb měli řídit.  
Mgr. Studená dodala, že začátkem října se projednával návrh nového modelu financování 
sociálních služeb s hlavními poskytovateli, kteří jsou jednotlivými členy Komise pro sociální 
věci a rodinu, se členy komise tak návrh směrnice byl projednáván. Členové rady města 
s tímto problémem byli podrobně seznámeni na pracovním setkání zastupitelů dne 
26.10.2015, kde se všichni radní měli možnost k dané problematice vyjádřit.  
Upozornila, že mnohá města již pravidla stanovená novelou zákona o rozpočtových 
pravidlech do svých postupů při rozdělování prostředků na financování sociálních služeb 
promítla již v letošním roce, neboť nestihla rozdělit finanční prostředky podle dřívějšího znění 
zákona o rozpočtových pravidlech.  
Po novele rozpočtových pravidel mohou být dotace poskytnuty buď individuálním žádostem 
(zde je však třeba jednoznačně určit naplnění účelu, na který je dotace poskytnuta) nebo lze 
čerpat dotace programové, což v podmínkách města odpovídá tzv. grantovému modelu. 
Připomněla, že kvůli této novele zákona se aktualizovala i grantová směrnice.  
Podotkla, že pokud směrnice nebude schválena, tak zastupitelstvo schválí rozpočet, na 
kapitole výdajů na sociální služby bude nějaká částka, kterou zastupitelstvo na tyto výdaje 
určí. Poskytovatelé v následujícím roce budou mít možnost si dávat individuální žádosti, 
které budou předloženy na zastupitelstvu. Peníze budou poskytovány na základě 
veřejnoprávní smlouvy. Snížení či neposkytnutí částky, o kterou žadatel požádal, je potřeba 
zdůvodnit. Protože se jedná o veřejnoprávní smlouvu, spory z těchto právních poměrů při 
poskytování dotace, pokud je smluvní stranou obec, podle správního řádu řeší Krajský úřad 
ve své přenesené působnosti. Při absenci schválených pravidel není dořešeno, na základě 
jakých kritérií prostředky rozdělit či jak krátit případný převis požadavků, ani jak uspokojit 
žadatele, kteří požádají až později v roce, když už budou peníze z rozpočtu města 
vyčerpány.  
Rolinc se dotázal Mgr. Jelínkové, zda data z Centra pro seniory Zahrada jsou zprůměrovány 
do statistiky Zlínského kraje? 
Mgr. Jelínková dodala, že ano, CPS Zahrada se pohybuje v horní hranici rozmezí, které 
Zlínský kraj nastavuje. Dále rozvedla finanční stránku CPS Zahrada, týkající se dotací, 
průměrných mezd pracovníků a nákladů na provoz. 
Rolinc poznamenal, že není problém v průměrné ceně poskytované služby, ale spíše ve výši 
doporučeného příspěvku poskytovatelům sociální služby. 



 13 

Mgr. Jelínková dodala, že vyrovnávací platba by měla být nastavena podle obvyklých 
nákladů a výnosů jednotlivých služeb. Kraj přistoupil ke zprůměrování služeb, ale správný 
princip výpočtu vyrovnávací platby je odlišný. 
Rolinc se dále dotázal Ing. Milerové, co je základ služby u poskytování lůžkového pokoje  
a co je považováno za nadstandard? Ptá se proto, zda zastupitelé přijmou odůvodnění, že 
CPS Zahrada poskytuje vysoce nadstandartní služby a proto se také bude klonit k vyššímu 
příspěvku, než je průměrná cena. 
Ing. Milerová odpověděla, že podle nových navržených pravidel by CPS Zahrada obdržela 
podíl územně samosprávného celku ve výši 4% z celkových nákladů na službu. Ve směrnici 
je doporučení pro zastupitele, aby respektovali procentuální vyjádření podílu, které dalo 
město na všechny typy služeb, všem poskytovatelům. Protože město chtělo zohlednit 
specifičnost CPS Zahrada, zakomponovalo do směrnice klauzuli, podle které si může žadatel 
podat nad rámec 4% v rámci dotačního řízení druhou žádost, ve které specifikuje, na jaký 
účel bude dotace poskytnuta. Základní náklady jsou vysvětleny v zákoně o sociálních 
službách, kde je přímo definované, co jsou služby základní a co jsou služby nadstandardní 
(fakultativní). 
Mgr. Jelínková doplnila, že potřebuje dotace pouze na základní služby.  
Rolinc konstatoval, že v  obdobných zařízeních jsou pokoje standardně vybaveny třemi 
nebo čtyřmi lůžky a proto mají procentuálně nižší provozní náklady než v CPS Zahrada. 
Domnívá se, že CPS Zahrada, jelikož disponuje jednolůžkovými pokoji, poskytuje 
nadprůměrné služby, a to už je důvod pro zastupitele, aby schválili větší dotace. Prohlásil, že 
to chápe tak, že pokud zastupitelé schválí tuto směrnici, v podstatě zablokují možnost 
podporovat CPS Zahradu částkou, kterou zastupitelé podporovali doposud. 
Ing. Šillerová zopakovala, že podle novely zákona o rozpočtových pravidlech ÚSC je obcím 
nebo ÚSC dána možnost dotace nebo návratné finanční výpomoci, která se poskytuje na 
účel určený poskytovatelem programu anebo na jiný účel určený žadatelem. Absence 
obecných pravidel pro poskytování dotací nese rizika, která dříve popsala tajemnice MěÚ. 
Starosta dodal, že tato problematika je složitá. Názory poskytovatelů se liší. Město má 
povinnost 20 let provozovat CPS Zahradu a v rámci udržitelnosti je nutné vložit do CPS 
Zahrady finanční prostředky. Každoročně CPS Zahrada požaduje 2.100.000 Kč, které jsou 
dle tvrzení Mgr. Jelínkové nezbytné na provoz a pokud tyto prostředky nezíská, tak CPS 
Zahrada není schopná provozu. 
Mgr. Studená poznamenala, že je potřeba se zabývat nejen nákladovou stránkou, ale  
i příjmovou, která je vícezdrojová. Důvodem, proč se směrnice předkládá, je určitá 
měřitelnost a lepší orientace v poskytování příspěvků. Zlínský kraj dva roky sbíral informace 
o financování sociálních služeb a nějakým způsobem nastavil procentuální vyměření. Bez 
nastavení měřitelného systému nelze tvrdit, zda úhrada 2.100.000 Kč CPS Zahrada je moc 
nebo málo. 
Rolinc se dotázal, jaké další zdroje financování, kromě Zlínského kraje, Města Bystřice pod 
Hostýnem, příjmů od klientů a darů, jsou? 
Mgr. Studená odpověděla, že jeden z dalších příjmů jsou platby od pojišťoven, které CPS 
Zahrada zatím nevyužívá. Dalším z možných zdrojů jsou příspěvky od okolních obcí, jejichž 
občané využívají sociálních služeb v Bystřici pod Hostýnem. Jako příklad uvedla město 
Valašské Meziříčí, které se již touto metodikou řídí a které počítá s tím, že poskytovatelé 
sociálních služeb žádají o dotace i města, jejichž občané v příslušném centru pro seniory 
bydlí. 
Ing. ……….. poznamenal, že porovnával metodiku Města Bystřice pod Hostýnem 
s metodikou Zlínského kraje a vidí velká rizika pro rozpočet města. Město navrhne 
v rozpočtu 3 mil. Kč, které následně schválí. Jelikož si všichni poskytovatelé ze Zlínského 
kraje mohou požádat o dotaci, může se stát, že částka navržená dle metodiky navržené ve 
směrnici ke schválení jednotlivým poskytovatelům bude vyšší, např. 5 mil. Kč. Zajímalo by 
ho, jak tuto sumu zastupitelé zredukují na 3 mil. Kč? Ve směrnici nenašel žádný 
mechanismus na přerozdělování. 
Ing. Milerová sdělila, že redukční mechanismus je v rámci návrhu směrnice nastaven 
následovně: Sejdou se jednotliví poskytovatelé se svými žádostmi a podle objemu 
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prostředků, které bude mít město vyčleněné v rozpočtu na sociální služby a které budou 
převedené v účelovém fondu, budou rozděleny podle stanovené metodiky tak, aby byli 
poměrně uspokojeni všichni žadatelé v rozsahu, který umožňují prostředky v tomto účelovém 
fondu. 
Mgr. Koláček doporučil zastupitelům tuto směrnici prozatím neschvalovat. 
Starosta se přiklonil k návrhu Mgr. Koláčka, směrnici prozatím neschvalovat, pokračovat 
v projednávání. 
V 16:28 odešel Zdeněk Tomeček. Nadále bylo přítomno 16 členů zastupitelstva.  
 
Protože nebylo dalších dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Návrh usnesení:  
1. Zastupitelstvo města Bystřice pod Hostýnem neschvaluje Směrnici města Bystřice pod 
Hostýnem č. OP 7/2015, kterou se stanoví pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města 
Bystřice pod Hostýnem v oblasti podpory sociálních služeb – Sociální směrnici. Zároveň 
zastupitelstvo pověřuje městský úřad doplněním stávajícího návrhu směrnice a zjištěním 
dalších potřebných informací pro opětovné předložení návrhu směrnice k projednání. 
2. Zastupitelstvo města Bystřice pod Hostýnem nezřizuje Účelový peněžní „Fond na podporu 
sociálních služeb“ dle §5 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, k financování převážně běžných výdajů souvisejících s poskytováním základních 
činností sociálních služeb v souladu s § 105 zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, 
ve znění pozdějších předpisů. 
3. Zastupitelstvo města Bystřice pod Hostýnem neschvaluje „Statut Dotačního fondu na 
podporu sociálních služeb“ 

 
Hlasování: pro hlasovalo 15 členů ZM, proti nehlasoval nikdo a 1 člen zastupitelstva se 
hlasování zdržel. 
 
 
6) Schválení Kolektivní smlouvy 
Mgr. E. Františáková, vedoucí odboru občanských záležitostí, předložila zastupitelstvu 
k projednání návrh nové kolektivní smlouvy mezi městem Bystřicí pod Hostýnem jakožto 
zaměstnavatelem a Základní odborovou organizací OS státních orgánů a organizací při 
Městském úřadu v Bystřici pod Hostýnem na období let 2016-2020. Základní odborová 
organizace předložený návrh kolektivní smlouvy přijala na své členské schůzi dne 
01.10.2015, za zaměstnavatele by obsah této smlouvy mělo schválit zastupitelstvo města. 
Nejdůležitější změny, které vyplynuly z návrhů odborové organizace a kolektivního 
vyjednávání: 
- Zrušení finančních zápůjček zaměstnancům. 
- Zavedení tzv. sick days v délce 3 dnů v kalendářním roce – s ohledem na to, že první tři 
dny nemoci není zaměstnancům vypláceno žádné peněžní plnění, docházejí zaměstnanci  
i v době nemoci do práce a pouze v případě velmi závažného onemocnění využívají k léčení 
svou dovolenou. Odborová organizace má za to, že toto volno využijí zaměstnanci v případě 
akutní indispozice, k léčení lehčích nemocí a nebude docházet k infikování kolegů nebo 
klientů úřadu. 
- Snížení ročního příspěvku odborové organizaci na 3.000 Kč ročně. 
- Zvýšení příspěvku na stravování z 10 Kč na 12 Kč za pracovní den – tento příspěvek se 
odečítá z osobních účtů zaměstnanců a snižuje se částka, kterou mohou ze svých osobních 
účtů čerpat. Celkový příspěvek zaměstnavatele na osobní účet zaměstnance tak zůstává 
stejný. 
- Zvýšení příspěvku na penzijní připojištění na 200 Kč měsíčně. 
 
 
 



 15 

Všechny změny kolektivní smlouvy a statutu sociálního fondu: 
1. změna názvu odborové organizace na „Základní odborová organizace OS státních 

orgánů a organizací při Městském úřadu v Bystřici pod Hostýnem“. 
2. změna terminologie – namísto přiznání invalidního důchodu použito po přiznání 

invalidního důchodu pro invaliditu třetího stupně. 
3. čl. II. bod 2 (neplacené volno v době prázdnin) – přesun do čl. IV. Péče o zaměstnance 
4. v čl. III zrušen bod 2 „V souladu s § 6 nařízení vlády může zaměstnavatel určit 

zaměstnanci platový tarif v rámci rozpětí platových tarifů…“. Od 01.11.2014 již toto není 
dle zákona možné. 

5. v čl. IV. Zrušen bod 1 „Zaměstnavatel souhlasí s poskytováním půjček zaměstnancům 
ze sociálního fondu za podmínek daných Statutem sociálního fondu…“. Není využíváno. 

6. do čl. IV doplněn bod 1 a 2 (sick days). 
7. do čl. IV bod 8 (nárok na příspěvek na stravování) je upraven předpis, který obsahuje 

kalkulaci nákladů, a jsou doplněny podmínky, za nichž nárok na příspěvek vzniká. 
8. v čl. V. dochází ke snížení příspěvku odborové organizaci z 1,65 ‰ na 3.000 Kč ročně. 
9. v čl. III statutu je z příjmů vypuštěna položka „splátky ze zápůjček“ a z výdajů položka 

„bezúročné půjčky zaměstnancům“. 
10. v čl. V statutu dochází ke zvýšení příspěvku na stravování z 10 Kč na 12 Kč za pracovní 

den. O tuto zvýšenou částku se zaměstnancům snižuje částka, kterou mohou ze svých 
osobních účtů čerpat (celkový příspěvek zaměstnavatele zůstává stejný). 

11. V čl. V. statutu je zrušena možnost proplacení prostřednictvím zjednodušeného 
daňového dokladu a příspěvek na zvyšování kvalifikace. 

12. V čl. VI. statutu je zvýšen příspěvek na penzijní připojištění ze 100 Kč na 200 Kč 
měsíčně a doplněny podmínky pro jeho poskytnutí. 

13. článek IX. Bezúročné zápůjčky je nahrazen článkem „Rezerva fondu“, který řeší využití 
rezervy rozpočtu fondu. 

 
Diskuse: 
Mgr. Studená se vyjádřila k návrhům. Co se týče zavedení indispozičního volna, 
poznamenala, že u městské policie se jedná pouze o 2 dny, zatímco u zaměstnanců 
městského úřadu jsou to 3 dny. Dle zjištěné statistiky tento benefit pro zaměstnance využívá 
zhruba 33 % zaměstnavatelů v České republice. Z hlediska nákladů by se nemělo jednat  
o výrazné zvýšení nákladů pro město. Podmínkou pro čerpání sick days je délka pracovního 
poměru, která musí trvat alespoň 1 rok, zaměstnanec si nesmí převádět více jak 2 dny 
dovolené do dalšího roku a zaměstnanec nemůže čerpat sick days v době Vánoc. 
 
Protože nebylo dalších dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Bystřice pod Hostýnem schvaluje Kolektivní smlouvu se Základní 
odborovou organizací odborového svazu státních orgánů a organizací při Městském úřadu v 
Bystřici pod Hostýnem na období 2016-2020 ve znění tak, jak je uvedeno v příloze originálu 
zápisu. 
 
Hlasování: jednohlasně pro (16 přítomných členů ZM) 
 

 

7) Návrh rozhodnutí o námitkách uplatněných k návrhu Územního plánu 
Ing. Dostálová Ludmila, vedoucí územního plánování a stavebního řádu, předložila 
k projednání námitky vznesené k návrhu Územního plánu. 
Uvedla, že po čtyřech letech od zahájení zpracování územního plánu se město dostalo do 
poslední fáze, a to schválení zastupitelstvem. Nový územní plán je oproti minulému 
zpracován pro celé území Města Bystřice pod Hostýnem a jeho místních částí – Rychlova, 
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Sovadiny, Bílavska a Hlinska pod Hostýnem. Doposud měly místní části Sovadina, Bílavsko 
a Hlinsko pod Hostýnem pouze vymezené hranice současně zastavěného území. 
Schválený územní plán bude zásadním dokumentem pro rozhodování v území, zejména pro 
vydávání územních rozhodnutí stavebním úřadem. 
Územní plán zpracovala na základě výběrového řízení firma S-Projekt plus, a. s., Zlín. 
Záměr na pořízení nového územního plánu vyplynul z požadavku města Bystřice pod 
Hostýnem, požadavek byl schválen zastupitelstvem města v roce 2008. Pořizovatelem je 
odbor Územního plánování a stavebního řádu. Jako určený zastupitel pro spolupráci 
s pořizovatelem byl pověřen Mgr. Pavel Koláček. Bylo zpracováno „Zadání“, které bylo 
schváleno zastupitelstvem města v roce 2011 a „Návrh“ nového územního plánu (dle nové 
legislativy z roku 2013). 
Územní plán se podle stavebního zákona vydává Opatřením obecné povahy č. 1/2015, jehož 
součástí je územní plán včetně odůvodnění s jejich textovými a grafickými částmi  
a vyhodnocení stanovisek, připomínek a námitek v průběhu projednávání. 
Návrh Opatření obecné povahy byl součástí podkladů pro dnešní jednání. 
Zadání územního plánu bylo schváleno v roce 2011, společné jednání se konalo 18.06.2013, 
společnému jednání předcházely tři pracovní výbory. 19.12.2013 proběhlo opakované 
společné jednání z důvodů zapracování požadovaného Vyhodnocení vlivů na životní 
prostředí, veřejné projednání proběhlo 12.8.2014, opakované veřejné projednání 21.9.2015, 
pro nějž byly měněny plochy na základě námitek a připomínek. Z nich nejdůležitější byla 
připomínka společnosti Vodovody a kanalizace, a. s., která požadovala zapracovat plochu 
pro čistírnu odpadních vod v obci Hlinsko pod Hostýnem. 
Územní plán nabude účinnosti patnáctým dnem po vyvěšení Opatření obecné povahy  
č. 1/2015, pořizovatel předloží nejpozději do 4 let po vydání územního plánu vyhodnocení 
územního plánu a jeho změny. 
Na programu dnešního jednání jsou dva body, a to:  

- Rozhodnutí o námitkách podaných k projednávanému územnímu plánu Bystřice pod 
Hostýnem 

- Návrh na vydání opatření obecné povahy č. 1/2015 – Územní plán Bystřice pod 
Hostýnem 
 

Městský úřad Bystřice pod Hostýnem, odbor územního plánování a stavebního řádu, jako 
příslušný úřad územního plánování (pořizovatel), ve smyslu ustanovení §6, odst. 1, písm. a), 
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (dále jen stavební zákon), 
ve znění pozdějších předpisů a v souladu s ust. § 172 odst. 5 zákona č. 500/2004 Sb., 
správní řád, ve znění pozdějších předpisů, předkládá návrh rozhodnutí o námitkách. 
 
A. Námitky podané k veřejnému projednání 
1. ……………………………………………… ze dne 15.08.2014 
Citované námitky: 
Nesouhlasíme s navrhovanými stavebními bloky 174 a 175. Tyto navrhované bloky se 
nachází na našich vlastních pozemcích. Na těchto blocích vlastníme více než 50% plochy  
a nikdo se nás v minulosti nedotazoval, zda stojíme o navržení stavební plochy na našich 
pozemcích. Pozemky v uvedených blocích prodat nemíníme, stavět na nich také ne  
a nepřejeme si být otravováni zájemci, abychom pozemky prodali na stavební účel, na který 
je někdo navrhl bez našeho vědomí! Navrhované bloky 174,175 a 176 mají spád od obce  
a tudíž je nejde odvodnit do současné kanalizace před pozemky. V případě zpevnění  
a nevhodného odvodnění hrozí eroze půdy okolních pozemků. Předem upozorňujeme, že 
nedovolíme vést jakékoliv sítě přes jakékoliv naše pozemky. Žádáme a trváme na zrušení 
navrhovaných stavebních bloků 174 a 175. V obci Bílavsko je spousta starých  
a neobydlených domů. Je třeba motivovat občany, aby měli zájem hlavně o tyto domy, aby 
se zlepšil pohled na náves a ne aby zde chátrala nevyužitá místa a zabírala se zbytečně 
orná půda. 
Dále nesouhlasíme s navrženou plochou krajinné zeleně K 160, K 167, K 168, K 169, K 181, 
K 178 a K 182. Tyto plochy nejsou navrhovány v komplexní pozemkové úpravě, protože na 
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ně nebyla výměra, jako například na plochu K 108, kde je se zelení počítáno. Výše zmíněné 
plochy navrhujete nesmyslně na sceleném pozemku pro racionální obdělávání půdy, anebo 
na okrajích pozemků, kde navazují meze, a jedná se asi o další rozšíření. Tyto plochy vedou 
jen a pouze ke zhoršování pracovních podmínek a k zaplevelování sousedních pozemků. 
Město v současné době vlastní na k. ú. Bílavsko několik hektarů cest, z toho je vytyčena  
a užívána pouze malá část, a město už teď nemá na údržbu pozemků! Tyto pozemky pak 
hyzdí okolí a zaplevelují široké okolí. Žádáme o zrušení těchto návrhů, které nebyly 
navrhovány komplexní pozemkovou úpravou. 
Polní cesta na parc. č. 2506 podél které je zakreslena krajinná zeleň K 178 a K 182 slouží 
primárně jako přístupový pás na zemědělské pozemky zemědělskou technikou. Není možné 
zde vysadit např. keře, nebo stromy, které by bránily průjezdu velkou technikou (např. 
kombajnem), nebo si vyhýbání dvou vozidel v protisměru. Je třeba používat zdravý rozum  
a zachovat současné provedení cesty. Tedy širokou travní polní cestu v šířce 7 m. Žádáme  
o zrušení těchto návrhů, které nebyly navrhovány komplexní pozemkovou úpravou. 
Dále nesouhlasíme s navrhovanou prostupností krajiny silniční dopravy ID 170. Tento pás 
má podle Vás tvořit základní kostru zajišťující dopravní obsluhu zastavitelných ploch  
a současně prostupnost krajiny a přístup na pozemky. V této lokalitě není žádná zastavitelná 
plocha a přístup na pozemky je zabezpečen hlavně páteřní cestou na pozemku parc. č. 2506  
v k. ú. Bílavsko. Není proto žádný důvod na návrh dalšího přístupového prvku. Tento prvek 
nebyl v návrhu pozemkové úpravy, která byla nedávno dokončena. Trváme na zrušení 
návrhu tohoto prvku. 
Některé z výše uvedených ploch byly původně navrhovány v průběhu komplexní pozemkové 
úpravy, ale pro zachování požadovaných původních výměr vlastníků v daných lokalitách  
a finálního přeuspořádání pozemků byly zrušeny a nezakresleny. 
Pokud nebude respektována konečná komplexní pozemková úprava a vyjádření vlastníka 
pozemku k daným návrhům na jeho pozemcích, budou muset být spory řešeny soudní 
cestou. 
 
Pořizovatel po projednání s dotčenými orgány navrhuje této námitce vyhovět. 
Odůvodnění: Vlastnící pozemků chtějí nadále obhospodařovat navržené plochy BI 174 a 175 
jako doposud a nemají zájem je nabídnout jako plochy k bydlení, pozemky v ploše BI 174  
a 175 budou pro opakované veřejné jednání vymezeny jako plochy zemědělské půdy Z. 
Řešená krajinná zeleň K 160, K 167, K 168, K 169, K 181, K 178 a K 182 a navrhovaná 
přístupová cesta pro obslužnost zemědělské půdy DS 170 byly řešeny v Plánu společných 
zařízení pozemkovými úpravami, ke směně pozemků nedošlo a v nové katastrální mapě 
není tato komunikace ani krajinná zeleň vymezena. Pozemky pod navrženými plochami DS 
170, K 160, K 167, K 168, K 169, K 181, K 178 a K 182 budou pro opakované veřejné 
projednání převedeny do ploch zemědělské půdy Z. 
 
Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Mgr. Koláček navrhl tajné hlasování. 
Sčítání hlasovacích lístků prováděly Ing. Veronika Wallerová a Iva Urbanová. Tajné 
hlasování probíhalo vkládáním lístků s volbou PRO, PROTI a ZDRŽEL SE do schránky. 
Přičemž lístek PRO byl označen jednou dírkou, PROTI dvěma dírkami a lístek ZDRŽEL SE 
byl bez dírek. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města vyhovuje námitce ………………………, podané k veřejnému projednání 
návrhu územního plánu Bystřice pod Hostýnem. 
Odůvodnění: Vlastnící pozemků chtějí nadále obhospodařovat navržené plochy BI 174 a 175 
jako doposud a nemají zájem je nabídnout jako plochy k bydlení, pozemky v ploše BI 174  
a 175 budou pro opakované veřejné jednání vymezeny jako plochy zemědělské půdy Z. 
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Řešená krajinná zeleň K 160, K 167, K 168, K 169, K 181, K 178 a K 182 a navrhovaná 
přístupová cesta pro obslužnost zemědělské půdy DS 170 byly řešeny v Plánu společných 
zařízení pozemkovými úpravami, ke směně pozemků nedošlo a v nové katastrální mapě 
není tato komunikace ani krajinná zeleň vymezena. Pozemky pod navrženými plochami DS 
170, K 160, K 167, K 168, K 169, K 181, K 178 a K 182 budou pro opakované veřejné 
projednání převedeny do ploch zemědělské půdy Z. 
 
Starosta vyzval ověřovatele zápisu ke kontrole sčítání hlasovacích lístků. 
Výsledky tajného hlasování č. 1: jednohlasně pro (16 přítomných členů ZM) 
 

 
2. Podavatel: ………………………………………………………………….. 
Podavatel v zastoupení: ………………………………………….(Přiložena plná moc)  
Ze dne 15.8.2014.  
Podavatel je vlastníkem domu č. p. 1626 na pozemku parc.č. 2097/2 vše v k. ú. Bystřice pod 
Hostýnem LV 1380. Tyto nemovitosti podavatel využívá k bydlení.  
Citované námitky:  
Nesouhlasím s navrhovaným konceptem příjezdové a přístupové cesty do lokality pro B1-
241, 242, 243, 244, 291, 293, přes stávající mostek nad říčkou Bystřičkou.  
Odůvodnění: Přístupová a příjezdová cesta je navržena v těsné blízkosti mého pozemku 
2097/2, a bude ohrožením při tak velké výstavbě a soustředění obyvatel, velkou dopravní 
zátěží. Došlo by k přímému ohrožení bezpečnosti při pohybu před pozemkem 2097/2, byl by 
omezen výjezd a příjezd na pozemek 2097/2, došlo by ke zvýšení až překročení úrovně 
hluku a prachu. Došlo by k přímému ohrožení na zdraví mého i mé rodiny. Došlo by  
i k snížení hodnoty mého pozemku 2097/2 a stávající nemovitosti. Most byl situován  
v minulosti parametry pouze pro pěší zónu, nikoliv pro tak velkou dopravní zátěž, a nelze 
most upravit tak jak tomu je na Chvalčově, protože jak je shora uvedeno bude stavba mostu 
a komunikace již zasahovat do pozemku 2097/2 což dle zákona o komunikacích je 
nepřípustné.  
Nesouhlasím s povolením výstavby v sousedství mého pozemku 2097/2, požaduji vymazání 
tohoto záměru z návrhu územního plánu. Požaduji aby, pořizovatel územního plánu město 
Bystřice pod Hostýnem tuto plochu návrhu vypustil, a ve stávajícím územním plánu již 
povolené plochy pro výstavbu zrušil Vyhláškou, a překvalifikoval plochy na zeleň  
a zemědělskou plochu s klidovou zónou.  
Odůvodnění: Městským zastupitelstvem města Bystřice pod Hostýnem byl schválen dne 
25.02.2004 koncept návrhu změny územního plánu sídelního útvaru č. 4 a dokončen proces 
změny územního plánu byl Vyhláškou v r . 2010. Dle sdělení č. j. ORR-ÚP 1782/2004-Dp 
byly stanoveny podmínky, že výstavba nesmí být v sídelním útvaru zahájena ani povolena 
pokud nebudou veškeré pozemky přeparcelované a uspořádané tak, aby splňovaly 
požadavky na koncepci udržitelného rozvoje města Bystřice pod Hostýnem. Dále bylo 
stanoveno dle sdělení č. j. MUBPH 9482/2013 že lokalita je novým územním plánem řešena 
v navrhovaných plochách B1 241, 244 bydlení individuální s hlavním využitím v rodinných 
domech. Technická a dopravní infrastruktura, vodní a kanalizační řady, plyn, trafostanice, 
obslužná komunikace jejich přesné řešení a umístění a následné připojení jednotlivých 
objektů, bude řešeno po naplňování jejich realizace v rámci územních a stavebních řízení. 
Odbor územního plánování a stavebního řádu, neplní podmínky zakotvené v územním plánu 
Bystřice pod Hostýnem ani v konceptu návrhu nového územního plánu. Pozemky nejsou 
přeparcelované a pozemky v majetku města jsou rozdrobovány a prodávané soukromým 
subjektům např. 2096/3 a 2096/4 atd. Odbor územního plánování a stavebního řádu vydává 
stavební povolení vis parc. č. 2082/2, 2083/4, 2083/5, 2083/1, 1885/2 s požadavkem pro 
individuální zásobování pitnou vodou vrtem, postup správního orgánu lze považovat dle 
našeho názoru za ilegální v rozporu tak jak je shora uvedeno. Individuální zásobování 
rodinných domů v lokalitě není součastné době možné, proto že, pozemky v majetku města 
např. 2098/1 v lokalitě byly kontaminované nebezpečnými karcinogenními látkami jak bylo 
policii ČR správnímu orgánu doloženo rozbory půdy a vody odebrané s pozemků a studní  
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v lokalitě. Jen pro informaci olovo – 11000 ti mg/kg, železo – 100 000ti mg/kg, mangan 
300 000ti mg/kg, atd. Pro shora vedené pořizovatel územního plánu město Bystřice pod 
Hostýnem by mělo přehodnotit stávající koncept výstavby rodinných domů v lokalitě sídelním 
útvaru č. 4 a zastavit jakoukoliv výstavbu rodinných domů do té doby až lokalita bude 
splňovat požadavky, tak jak je ve sdělení č. j. MUBPH 9482/2013 uvedeno a správnímu 
orgánu je uloženo zákonem. 
 
Pořizovatel po projednání s dotčenými orgány navrhuje tuto námitku zamítnout. 
Odůvodnění: Navržená komunikace DS 242 a 245 k návrhovým plochám BI 244 a 241 
vychází ze stávající využívané účelové komunikace, dříve se komunikace využívala při 
výstavbě ústavu Javorník. Navržená komunikace nezasahuje přímo do parc. č. 2097/2, 
navržená komunikace DS 242 a 245 navazuje na stávající komunikaci obce Chvalčov, která 
s touto komunikací k výstavbě do budoucna počítá.  
Návrhové plochy pro bydlení v sousedství pozemku parc. č. 2097/2 byly řešeny změnou č. 4 
územního plánu sídelního útvaru Bystřice pod Hostýnem na žádosti vlastníků pozemků.  
Dle územně analytických podkladů se na pozemcích BI 244 a 241 nenachází žádná 
evidovaná ekologická zátěž. Rozbory půdy ani vody nebyly při námitce doloženy. Město 
Bystřice pod Hostýnem 14.5.2013 nechalo na parc. č. 2098/1 vyhodnotit vzorky půdy  
u laboratoře Vodních zdrojů Holešov a. s. , divize laboratoř akreditovaná ČIA č. 1185, 
Tovární 1423, 769 01 Holešov, hodnocení vzorků z dané lokality je v limitech a zkušební 
protokol  
č. 1111/2013 je uložen na odboru životního prostředí MěÚ Bystřice pod Hostýnem. 
 
Diskuse: 
Paní ……………….. dodala, že rozbory vody doložila Policie ČR. Dále podotkla, že stávající 
komunikace byla navržena odborem Územního plánování a stavebního řádu, státní úřad ale 
nedovolí, aby se k ústavu Javorník napojovala komunikace, která by měla vést přes státní 
pozemky. Územní plán města Bystřice pod Hostýnem je v rozporu s územním plánem 
Zlínského kraje. Dodala, že mostek před jejím domem je ve špatném stavu a domnívá se, že 
komunikace je bez povolení. Tato cesta byla určena jen pro výstavbu a doposud město 
nezajistilo uklizení zbytků škváry a jiných materiálů. Domnívá se, že z důvodu neuklizení 
cesty je zde špatná voda. Závěrem dodala, že by ve zmiňované lokalitě neměla probíhat 
žádná výstavba a to až do té doby, než Odbor životního prostředí a Odbor územního 
plánování a stavebního řádu dá tyto nesrovnalosti do pořádku. 
Mgr. Studená doplnila, že paní ………………………. den před konáním tohoto zastupitelstva 
donesla písemnou námitku k projednávanému bodu a poprosila Mgr. Kőrberovou, aby se 
k písemné námitce vyjádřila. 
Mgr. Kőrberová doplnila, že předložený dokument, který byl doručen 03.11.2015 je označen 
jako písemná námitka, ale nemůže být chápán ve smyslu stavebního zákona jako zákonná 
námitka proti projednávanému návrhu územního plánu, neboť není dodržená zákonem 
požadovaná sedmidenní lhůta od posledního veřejného projednání návrhu územního plánu, 
které se konalo dne 21.09.2015. Tento dokument lze posoudit jako vyjádření nebo 
stanovisko ve smyslu §16, odst. 2, písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, na které má 
občan právo, ovšem není na místě se dále touto věcí zabývat. Doporučuje zastupitelstvu, 
aby toto vyjádření vzalo na vědomí, není třeba o tom hlasovat. 
 
Protože nebylo dalších dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Mgr. Koláček navrhl tajné hlasování. 
Sčítání hlasovacích lístků prováděly Ing. Veronika Wallerová a Iva Urbanová. Tajné 
hlasování probíhalo vkládáním lístků s volbou PRO, PROTI a ZDRŽEL SE do schránky. 
Přičemž lístek PRO byl označen jednou dírkou, PROTI dvěma dírkami a lístek ZDRŽEL SE 
byl bez dírek. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá námitku paní …………………. a …………………………., 
podané k veřejnému projednání návrhu územního plánu Bystřice pod Hostýnem. 
Odůvodnění: Navržená komunikace DS 242 a 245 k návrhovým plochám BI 244 a 241 
vychází ze stávající využívané účelové komunikace, dříve se komunikace využívala při 
výstavbě ústavu Javorník. Navržená komunikace nezasahuje přímo do parc. č. 2097/2, 
navržená komunikace DS 242 a 245 navazuje na stávající komunikaci obce Chvalčov, která 
s touto komunikací k výstavbě do budoucna počítá.  
Návrhové plochy pro bydlení v sousedství pozemku parc. č. 2097/2 byly řešeny změnou č. 4 
územního plánu sídelního útvaru Bystřice pod Hostýnem na žádosti vlastníků pozemků.  
Dle územně analytických podkladů se na pozemcích BI 244 a 241 nenachází žádná 
evidovaná ekologická zátěž. Rozbory půdy ani vody nebyly při námitce doloženy. Město 
Bystřice pod Hostýnem 14.05.2013 nechalo na parc. č. 2098/1 vyhodnotit vzorky půdy  
u laboratoře Vodních zdrojů Holešov a. s., divize laboratoř akreditovaná ČIA č. 1185, Tovární 
1423, 769 01 Holešov, hodnocení vzorků z dané lokality je v limitech a zkušební protokol  
č. 1111/2013 je uložen na odboru životního prostředí MěÚ Bystřice pod Hostýnem. 
 
Starosta vyzval ověřovatele zápisu ke kontrole sčítání hlasovacích lístků. 
Výsledky tajného hlasování č. 2: pro 15 členů ZM, proti nehlasoval nikdo, 1 člen 
zastupitelstva se hlasování zdržel. 
 

 
3. ……………………………………….., ze dne 14.8.2014  
Citovaná námitka: 
Na základě veřejného projednávání návrhu nového územního plánu ze dne 12.8.2014, Vám 
tímto písemně sděluji svou žádost o provedení změn ve Vašem návrhu nového územního 
plánu týkající se mých pozemků. Nepřeji si, aby pozemky parc. č. 600 a 899/1 v k. ú. 
Rychlov, kterých jsem spolumajitelem byly zařazeny jako:  
DS (plochy dopravní infrastruktury – silniční dopravy) cca 50% plochy parcel a PZ (plochy 
veřejného prostranství s převahou zeleně), ale aby zůstaly vedeny dle stávajícího územního 
plánu tj. jako VS (plochy pro výrobní, skladová zařízení a průmyslové zóny) 
 
Pořizovatel po projednání s dotčenými orgány navrhuje tuto námitku zamítnout. 
Odůvodnění: Pozemek parc. č. 600 v k. ú. Rychlov neexistuje, jedná se o pozemek parc. č. 
900  
v k. ú. Rychlov. Pozemek parc. č. 900 je územním plánem sídelního útvaru Bystřice pod 
Hostýnem vymezen jako plocha doprovodné zeleně mimo zastavěné území města. Pozemek 
parc. č. 899/1v k. ú. Rychlov je územním plánem sídelního útvaru Bystřice pod Hostýnem 
vymezen jako návrhová plocha pro výrobní, skladová zařízení a průmyslové zóny  
v zastavitelném území města.  
Projednávaný návrh územního plánu Bystřice pod Hostýnem řeší tyto pozemky následně: 
Část pozemků parc. č. 900 a parc. č. 899/1 v k. ú. Rychlov je řešena jako návrhová plocha 
dopravní infrastruktury – silniční doprava DS 12, touto plochou je řešen obchvat Křtomil - 
Bystřice pod Hostýnem – Poličná II/150 a je vymezen v souladu s požadavky nadřazené 
dokumentace Zásady územního rozvoje Zlínského kraje, platné ke dni 05.10.2012. Část 
pozemků parc. č. 900  a 899/1 v k. ú. Rychlov je zařazena do ploch veřejných prostranství 
s převahou zeleně  v zastavitelném území města, tato část pozemků se nachází ve 
stanoveném záplavovém území. Tyto plochy byly v návrhu územního plánu Bystřice pod 
Hostýnem vymezeny v souladu s politikou územního rozvoje a územně plánovací 
dokumentací vydanou krajem, která omezuje možnost vymezování zastavitelných ploch 
v záplavových územích („Vymezovat zastavitelné plochy v záplavových územích a umisťovat 
do nich veřejnou infrastrukturu je možné jen ve zcela vyjímečných a zvlášť odůvodněných 
případech. Vymezovat a chránit zastavitelné plochy pro přemístění zástavby z území 
s vysokou mírou rizika vzniku povodňových škod“).  
Pozemky parc. č. 900 a 899/1 zůstanou navrženy jako plocha DS a PZ. 
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Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Mgr. Koláček navrhl tajné hlasování. 
Sčítání hlasovacích lístků prováděly Ing. Veronika Wallerová a Iva Urbanová. Tajné 
hlasování probíhalo vkládáním lístků s volbou PRO, PROTI a ZDRŽEL SE do schránky. 
Přičemž lístek PRO byl označen jednou dírkou, PROTI dvěma dírkami a lístek ZDRŽEL SE 
byl bez dírek. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá námitku ……………………………., podané k veřejnému 
projednání návrhu územního plánu Bystřice pod Hostýnem. 
Odůvodnění: Pozemek parc. č. 600 v k. ú. Rychlov neexistuje, jedná se o pozemek parc. č. 
900  
v k. ú. Rychlov. Pozemek parc. č. 900 je územním plánem sídelního útvaru Bystřice pod 
Hostýnem vymezen jako plocha doprovodné zeleně mimo zastavěné území města. Pozemek 
parc. č. 899/1v k. ú. Rychlov je územním plánem sídelního útvaru Bystřice pod Hostýnem 
vymezen jako návrhová plocha pro výrobní, skladová zařízení a průmyslové zóny  
v zastavitelném území města.  
Projednávaný návrh územního plánu Bystřice pod Hostýnem řeší tyto pozemky následně: 
Část pozemků parc. č. 900 a parc. č. 899/1 v k. ú. Rychlov je řešena jako návrhová plocha 
dopravní infrastruktury – silniční doprava DS 12, touto plochou je řešen obchvat Křtomil - 
Bystřice pod Hostýnem – Poličná II/150 a je vymezen v souladu s požadavky nadřazené 
dokumentace Zásady územního rozvoje Zlínského kraje, platné ke dni 05.10.2012. Část 
pozemků parc. č. 900 a 899/1 v k. ú. Rychlov je zařazena do ploch veřejných prostranství 
s převahou zeleně v zastavitelném území města, tato část pozemků se nachází ve 
stanoveném záplavovém území. Tyto plochy byly v návrhu územního plánu Bystřice pod 
Hostýnem vymezeny v souladu s politikou územního rozvoje a územně plánovací 
dokumentací vydanou krajem, která omezuje možnost vymezování zastavitelných ploch 
v záplavových územích („Vymezovat zastavitelné plochy v záplavových územích a umisťovat 
do nich veřejnou infrastrukturu je možné jen ve zcela výjimečných a zvlášť odůvodněných 
případech. Vymezovat a chránit zastavitelné plochy pro přemístění zástavby z území 
s vysokou mírou rizika vzniku povodňových škod“).  
Pozemky parc. č. 900 a 899/1 zůstanou navrženy jako plocha DS a PZ. 
 
Starosta vyzval ověřovatele zápisu ke kontrole sčítání hlasovacích lístků. 
Výsledky tajného hlasování č. 3: pro 13 členů ZM, proti hlasoval 1, 2 členové 
zastupitelstva se hlasování zdrželi. 
 
 
B. Námitka podaná k opakovanému veřejnému projednání  
1. ……………………………………………………………………………………..…………….. 
Podavatel v zastoupení: ………………………….., (přiložena plná moc), ze dne 24.09.2015.  
 
Citace:  
Námitky dotčeného vlastníka k opakovanému projednání upraveného i neupraveného návrhu 
opatření obecné povahy Územního plánu Bystřice pod Hostýnem ze dne 21.09.2015 vydané 
ORR vyřizuje Ing. Iva Kasalová věc, F Rozhodnutí o námitkách.  
Na základě vlastnických práv k výše uvedeným nemovitostem podavatel tímto podává proti 
předmětnému návrhu územního plánu Bystřice pod Hostýnem v souladu s ustanovením § 52 
odst. 2 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve znění 
pozdějších předpisů následující námitky.  
Námitka:  
Nesouhlasím s navrhovaným konceptem příjezdové a přístupové cesty do lokality Vsetínská 
DS 242 a 245 přes stávající mostek nad říčkou Bystřičkou.  
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Odůvodnění:  
Protože, ve vyrozumění rozhodnutí o námitkách předložené veřejnosti dne 21.05.2015 č. 2 
str. 12, 13 je uvedeno, že se jedná o stávající pěší komunikaci chodník což je v rozporu  
s navrhovaným územním plánem Bystřice pod Hostýnem.  
Rozpor: Navržená komunikace DS 242 a 245 nenavazuje v inkriminovaném navrženém 
místě ústavu Javorík na komunikaci obce Chvalčov a navržená komunikace není uvedena v 
územním plánu obce Chvalčova, nebylo doloženo ORR, že byla věc projednána  
s ministerstvem. Rozpor bez souhlasu nadřízeného orgánu tuto navrhovanou komunikaci 
nelze ani navrhovat ani projektovat.  
Rozpor:  
Dle č. j. ORR-ÚP 1782/2004-Dp nebyly dořešeny veřejným projednáním změna č. 4 
územního plánu sídelního útvaru Bystřice pod Hostýnem navrhované plochy BI 244 a 241 
městským zastupitelstvem, protože jak je uvedeno ve sdělení byla stanovena podmínka 
zastupitelstvem města Bystřice pod Hostýnem dne 25.02.2004, která nebyla žadateli 
splněna, protože třikrát předložená verze návrhu na změnu územního celku pro zástavbu 
navrhované plochy nebyly v souladu s požadavky a koncepcí udržitelného rozvoje města, 
nebylo možné žádnou z variant návrhu předložit Radě města Bystřice pod Hostýnem ke 
schválení  
a zapracování do Zadání změny č. 4 územního plánu sídelního útvaru BpH, proto uváděná 
změna č. 4 je ilegální, protože žádosti vlastníků byly jak je shora uvedeno a doloženo 
zamítnuty a doposud nebyly řešeny a schváleny zastupitelstvem města Bystřice pod 
Hostýnem. Nebyly řešeny ani ochranné pásma u železničního svršku a VTL s ohledem na 
infrastrukturu.  
Rozpor:  
Na pozemcích BI 244 a 241 byla evidována a prokázána a doložena odboru životního 
prostředí v Bystřici pod Hostýnem, ekologická zátěž nebezpečnými látkami, policii ČR v roce 
2013 z odebraných vzorků vody a půdy prověřených státní laboratoří a akreditovanou 
laboratoří Vodní zdroje Holešov 04.07.2003 z odebraných vzorků vody a půdy látky NEL. 
 
Pořizovatel po projednání s dotčenými orgány navrhuje tuto námitku zamítnout. 
Odůvodnění: Navrhovatelka není dotčenou osobou ve smyslu zákona č. 183/2006 Sb.,  
o územním plánování a stavebním řádu. Dle ustanovení §53 odst. 2, věta třetí, zákona  
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, platí, že: „Upravený návrh  
a případně upravené nebo doplněné vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území se  
v rozsahu těchto úprav projedná na opakovaném veřejném projednání, přitom se postupuje 
obdobně dle §52.“  
Tedy, při opakovaném veřejném projednání se upravený územní plán projednává pouze  
v rozsahu provedených úprav, a proto námitky mohou dotčené osoby směřovat pouze do 
provedených úprav návrhu územního plánu.  
Úpravy návrhu územního plánu k opakovanému veřejnému jednání se lokality Vsetínská 
netýkaly.  
Z uvedených důvodů nebylo o podané námitce věcně rozhodováno (s odkazem také na 
rozsudek Krajského soudu v Praze ze dne 16.12.2014 č. j. 50A 15/2014-50). 
 
Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Mgr. Koláček navrhl tajné hlasování. 
Sčítání hlasovacích lístků prováděly Ing. Veronika Wallerová a Iva Urbanová. Tajné 
hlasování probíhalo vkládáním lístků s volbou PRO, PROTI a ZDRŽEL SE do schránky. 
Přičemž lístek PRO byl označen jednou dírkou, PROTI dvěma dírkami a lístek ZDRŽEL SE 
byl bez dírek. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá námitku paní ……………………………. a ……………………….. 
podané k opakovanému veřejnému projednání návrhu územního plánu Bystřice pod 
Hostýnem. 
Odůvodnění: Navrhovatelka není dotčenou osobou ve smyslu zákona č. 183/2006 Sb.,  
o územním plánování a stavebním řádu. Dle ustanovení §53 odst. 2, věta třetí, zákona  
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, platí, že: „Upravený návrh  
a případně upravené nebo doplněné vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území se  
v rozsahu těchto úprav projedná na opakovaném veřejném projednání, přitom se postupuje 
obdobně dle §52.“  
Tedy, při opakovaném veřejném projednání se upravený územní plán projednává pouze  
v rozsahu provedených úprav, a proto námitky mohou dotčené osoby směřovat pouze do 
provedených úprav návrhu územního plánu.  
Úpravy návrhu územního plánu k opakovanému veřejnému jednání se lokality Vsetínská 
netýkaly.  
Z uvedených důvodů nebylo o podané námitce věcně rozhodováno (s odkazem také na 
rozsudek Krajského soudu v Praze ze dne 16.12.2014 č. j. 50A 15/2014-50). 
 
Starosta vyzval ověřovatele zápisu ke kontrole sčítání hlasovacích lístků. 
Výsledky tajného hlasování č. 4: pro 14 členů ZM, proti hlasoval 1, 1 člen zastupitelstva se 
hlasování zdržel. 
 
 
8) Návrh na vydání Územního plánu Bystřice pod Hostýnem formou opatření obecné 
povahy č. 1/2015 včetně jeho odůvodnění 
Ing. Dostálová Ludmila, vedoucí územního plánování a stavebního řádu, předložila 
k projednání návrh na vydání Územního plánu. 
Městský úřad Bystřice pod Hostýnem, odbor územního plánování a stavebního řádu, jako 
příslušný úřad územního plánování (pořizovatel), ve smyslu ustanovení §6, odst. 1, písm. a), 
zákon č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (dále jen stavební zákon), ve 
znění pozdějších předpisů, na základě schváleného zadání Územního plánu Bystřice pod 
Hostýnem, pořídil v souladu s ust. § 50 odst. 1 stavebního zákona zpracování návrhu ÚP 
Bystřice pod Hostýnem. Tento projednal s dotčenými orgány, krajským úřadem, městem 
Bystřice pod Hostýnem a sousedními obcemi. Pořizovatel následně návrh územního plánu 
veřejně projednal, v souladu s ustanovením § 52 stavebního zákona. V průběhu řízení  
o vydání územního plánu byly podány námitky. Návrh rozhodnutí o námitkách je součástí 
opatření obecné povahy č. 1/2015, kterým se územní plán Bystřice pod Hostýnem vydává. 
Pořizovatel přezkoumal návrh ÚP Bystřice pod Hostýnem a shledal, že je v souladu 
s ust. § 53, odst. 4 stavebního zákona a Přílohy č. 7 vyhlášky č. 500/2006 Sb., o územně 
analytických podkladech, územně plánovací dokumentaci a způsobu evidence územně 
plánovací činnosti.  
Pořizovatel podle ustanovení § 54 odst. 1 stavebního zákona:  
Předkládá Zastupitelstvu města Bystřice pod Hostýnem návrh na vydání Územního plánu 
Bystřice pod Hostýnem – Opatření obecné povahy č. 1/2015 včetně jeho odůvodnění.  
 
Protože nebylo žádných dotazů ani připomínek, starosta nechal hlasovat o tomto návrhu 
usnesení. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Bystřice pod Hostýnem po projednání  
I. konstatuje ověření: ve smyslu s ustanovením § 54 odst. 2 zákona č. 183/2006 Sb.,  
o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění, že návrh 
Územního plánu Bystřice pod Hostýnem není v rozporu s politikou územního rozvoje,  
s územně plánovací dokumentací vydanou krajem, s výsledkem řešení rozporů, se 
stanovisky dotčených orgánů a stanoviskem krajského úřadu.  
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II. rozhodlo: v souladu s ust. § 172 odst. 5 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění 
zákona č. 413/2005 Sb., o námitkách tak, jak je uvedeno v odůvodnění Opatření obecné 
povahy č. 1/2015.  

III. vydává: ve smyslu ustanovení § 6 odst. 5 písm. c) stavebního zákona za použití ust. § 43 
odst. 4 stavebního zákona, v souladu s ust. § 171 až 174 zákona č. 500/2004 Sb., správní 
řád, ve znění pozdějších předpisů, ust. § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 500/2006 Sb.,  
v platném znění o územně analytických podkladech, územně plánovací dokumentaci  
a způsobu evidence územně plánovací činnosti, formou opatření obecné povahy č. 1/2015 
Územní plán Bystřice pod Hostýnem, tak jak je jeho text uveden v příloze.  

IV. ukončuje platnost: Územního plánu sídelního útvaru Bystřice pod Hostýnem, který byl 
schválen zastupitelstvem města dne 28.06.1995 včetně jeho změn č. 1, 4, 5A, 6A, 7A, 8 a 9.  
 
Hlasování: jednohlasně pro (16 přítomných zastupitelů) 
 
 
9) Odpovědi na dotazy občanů 
1. dotaz 
Pan ………….. se dotázal na situaci týkající se úpravy komunikace u bytových domů mezi 
ulicí Zahradní a U Kapličky. 
Winkler odpověděl, že komunikace je spravena asfaltovým střikem, především jsou v této 
lokalitě opravena parkovací místa. 
 
2. dotaz 
Paní ……………….. se dotázala, zda se bude opravovat mostek v Zahájeném? 
Starosta odpověděl, že musí nejdříve zjistit, kdo je vlastníkem mostku, poté se bude situace 
dále řešit. 
 
3. dotaz 
Pan ……………………. informoval zastupitele o vyhlášení Evropských dotačních programů 
pro období 2016–2020, konkrétně se jedná o Operační program Životní prostředí, z kterého 
lze čerpat na vodohospodářské úpravy. Doporučuje zvážit možnost realizace projektu, který 
byl již dříve vypracován na zklidnění Černého potoka. Poté se dotázal na plánovanou úpravu 
parkoviště u kostela, která by měla stát cca 2 mil. Kč. 
Starosta odpověděl, že parkoviště za kostelem by mělo být vybaveno infrastrukturou, která 
by odpovídala účelu využití. Pro přípravu rekonstrukce zpevněných ploch v centru byla 
zpracována studie, která je rozdělena po plochách, aby se mohlo variabilně pracovat 
s investicí. Opravy by měly začít parkovištěm u kostela. Standardně se vyhlašuje výběrové 
řízení, kde se soutěží cena v e-aukci a výsledná cena může být nižší, než nyní odhadujeme. 
 
4. dotaz 
Ing. ………………… se dotázal tajemnice Mgr. Studené, zda je vydán nějaký rozsudek 
týkající se solární elektrárny v Mrlínku. Nejmenovaná pracovnice Stavebního úřadu Bystřice 
pod Hostýnem dala razítko s datem 31.12.2014, kterým potvrdila kolaudaci této elektrárny. 
Bylo soudně dokázáno, že kolaudace neproběhla. Zajímalo by ho, jaký postih bude mít tato 
pracovnice  
a stavební úřad. 
Ing. Dostálová se ujala slova a zdůraznila, že chyba nebyla na straně stavebního úřadu. 
Pracovnice byla předvolána k soudu pouze jako svědkyně, k žádnému pochybení ze strany 
stavebního úřadu nedošlo. 
Mgr. Studená odpověděla, že zmiňovaná pracovnice byla u soudu pouze jako svědek a ne 
obviněná. 
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10) Závěr 

Protože dalších dotazů, ani připomínek, již nebylo a program jednání byl vyčerpán, starosta 
v 17:58 hodin ukončil 7. jednání zastupitelstva města. 
 
 
 
 
 
 
 
Zápis vyhotoven dne 04.11.2015 
 
 
 
 
 
Mgr. Zdeněk  P á n e k 
starosta města 

 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
Mgr. Alexandr Hrycík 
 jméno podpis   datum  
 
 
 
Ing. Petr Josinek 
 jméno podpis   datum  
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U S N E S E N Í 
ze 7. zasedání Zastupitelstva Města Bystřice pod Hostýnem konaného dne 04.11.2015 

od 15 hodin v zasedací síni Městského úřadu Bystřice pod Hostýnem 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zastupitelstvo města po projednání a v souladu se zákonem čís. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů: 
 

 
s c h v a l u j e  
 
1/7/2015 změnu rozpočtu dle rozpočtového opatření č. 26/2015, kterým se upravují příjmy  
a výdaje schváleného rozpočtu města na rok 2015. 
 
6/7/2015 Kolektivní smlouvu se Základní odborovou organizací odborového svazu státních 
orgánů a organizací při Městském úřadu v Bystřici pod Hostýnem na období 2016-2020 ve 
znění tak, jak je uvedeno v příloze originálu zápisu. 
 
 
r o z h o d l o 
 
2/7/2015 uzavřít s Komerční bankou, a. s. , se sídlem: Praha 1, Na Příkopě 33 čp. 969, PSČ 
114 07, IČ: 45317054, zapsaná v obchodním rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, 
oddíl B, vložka 1360, dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru registrační číslo 7500005200094 ze 
dne 01.04.2005. Návrh dodatku tvoří přílohu originálu zápisu. 
 
3-A1a/7/2015 darovat Zlínskému kraji, IČ: 70891320, tř. T. Bati 21, Zlín, pozemky parc.  
č. 2613/24, parc. č. 2613/53, parc. č. 2613/54 a parc. č. 2639/89, o celkové výměře 25 m2, 
vše k. ú. Bystřice pod Hostýnem. 
 
3-A1b/7/2015 prodat Zlínskému kraji, IČ: 70891320, tř. T. Bati 21, Zlín, pozemky parc.  
č. 2781/11, parc. č. 2820/2 a parc. č. 2928/25 o celkové výměře  87 m2, vše k. ú. Bystřice 
pod Hostýnem, a to za cenu 75 Kč/m2. 
 
3-A1c/7/2015 přijmout darem od Zlínského kraje, IČ: 70891320, tř. T. Bati 21, Zlín, pozemek 
parc. č. 2821/18 o výměře 95 m2, k. ú. Bystřice pod Hostýnem. 
 
3-B1/7/2015 podat k Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČ: 69797111, 
Rašínovo nábřeží 390/42, Praha, žádost o bezúplatný převod části pozemku parc. č. 2766/9 
o výměře cca 175 m2, k. ú. Bystřice pod Hostýnem, z vlastnictví České republiky do 
vlastnictví města Bystřice pod Hostýnem. 
 
3-B2/7/2015 neuplatnit předkupní právo při prodeji stavby stojící na pozemku parc. č. st. 
1921, k. ú. Bystřice pod Hostýnem, tedy rozhodlo neodkupovat za cenu 145.000 Kč stavbu 
stojící na pozemku parc. č. st. 1921, k. ú. Bystřice pod Hostýnem. 
 
3-B3a/7/2015 odkoupit od dosavadního vlastníka část pozemku parc. č. 98/5 o výměře 4 m2 
(označenou v GPL č. 2275-325/2015 jako parc. č. 98/6), k. ú. Bystřice pod Hostýnem, a to za 
kupní cenu 100 Kč/m2. 
 
3-B3b/7/2015 odkoupit od dosavadního vlastníka části pozemků parc. č. 97/1 a parc. č. st. 
314/1 o celkové výměře 13 m2 (označené v GPL č. 2272-325/2015 jako parc. č. 97/3 a parc. 
č. 3313), k. ú. Bystřice pod Hostýnem, a to za kupní cenu 100 Kč/m2. 
 
3-C1/7/2015 ukončit dohodou (s výplatou dosud uhrazené zálohy ve výši 334.500 Kč) 
smlouvu o budoucí smlouvě kupní ze dne 28.02.2011 o budoucím prodeji bytové jednotky  
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……………… v Bystřici pod Hostýnem se ………………, a uzavřít za stejných podmínek (dle 
kterých mimo jiné budoucí kupní cena bytu činí 335.500 Kč) smlouvu o budoucí smlouvě 
kupní k uvedenému bytu s ……………………… 
 
3-C2/7/2015 ukončit dohodou (s výplatou dosud uhrazené zálohy ve výši 483.500 Kč) 
smlouvu o budoucí smlouvě kupní ze dne 14.06.2000 o budoucím prodeji bytové jednotky  
……………………. v Bystřici pod Hostýnem s …………………….., a uzavřít za stejných 
podmínek (dle kterých mimo jiné budoucí kupní cena bytu činí 585.870 Kč) smlouvu 
o budoucí smlouvě kupní k uvedenému bytu s …………………………….. 
 
4/7/2015 uzavřít Dodatek smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace s Azylovým domem pro 
ženy a matky s dětmi, o. p. s., jehož předmětem bude přistoupení Města Bystřice pod 
Hostýnem k Pověření poskytování služeb obecného hospodářského zájmu uzavřeného mezi 
Zlínským krajem a Azylovým domem pro ženy a matky s dětmi, o. p. s., Hrbová 1561, 755 01 
Vsetín, IČ: 259 09 614. 
 
8b/7/2015 v souladu s ust. § 172 odst. 5 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění 
zákona č. 413/2005 Sb., o námitkách tak, jak je uvedeno v odůvodnění Opatření obecné 
povahy č. 1/2015.  

 
 
v y h o v u j e    n á m i t c e 
 
7-A1/7/2015 …………………………, podané k veřejnému projednání návrhu územního plánu 
Bystřice pod Hostýnem. 
Odůvodnění: Vlastnící pozemků chtějí nadále obhospodařovat navržené plochy BI 174 a 175 
jako doposud a nemají zájem je nabídnout jako plochy k bydlení, pozemky  
v ploše BI 174 a 175 budou pro opakované veřejné jednání vymezeny jako plochy 
zemědělské půdy Z. 
Řešená krajinná zeleň K 160, K 167, K 168, K 169, K 181, K 178 a K 182 a navrhovaná 
přístupová cesta pro obslužnost zemědělské půdy DS 170 byly řešeny v Plánu společných 
zařízení pozemkovými úpravami, ke směně pozemků nedošlo a v nové katastrální mapě 
není tato komunikace ani krajinná zeleň vymezena. Pozemky pod navrženými plochami DS 
170, K 160, K 167, K 168, K 169, K 181, K 178 a K 182 budou pro opakované veřejné 
projednání převedeny do ploch zemědělské půdy Z. 
 
 
k o n s t a t u j e    o v ě ř e n í 
 
8a/7/2015 ve smyslu s ustanovením § 54 odst. 2 zákona č. 183/2006 Sb., o územním 
plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění, že návrh Územního plánu 
Bystřice pod Hostýnem není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně plánovací 
dokumentací vydanou krajem, s výsledkem řešení rozporů, se stanovisky dotčených orgánů 
a stanoviskem krajského úřadu.  

 
 
v y d á v á 
 
8c/7/2015 ve smyslu ustanovení § 6 odst. 5 písm. c) stavebního zákona za použití ust. § 43 
odst. 4 stavebního zákona, v souladu s ust. § 171 až 174 zákona č. 500/2004 Sb., správní 
řád, ve znění pozdějších předpisů, ust. § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 500/2006 Sb.,  
v platném znění o územně analytických podkladech, územně plánovací dokumentaci  
a způsobu evidence územně plánovací činnosti, formou opatření obecné povahy č. 1/2015 
Územní plán Bystřice pod Hostýnem, tak jak je jeho text uveden v příloze.  
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u k o n č u j e    p l a t n o s t 
 
8d/7/2015 Územního plánu sídelního útvaru Bystřice pod Hostýnem, který byl schválen 
zastupitelstvem města dne 28.06.1995 včetně jeho změn č. 1, 4, 5A, 6A, 7A, 8 a 9.  
 
 
n e s c h v a l u j e  
 
5a/7/2015 Směrnici města Bystřice pod Hostýnem č. OP 7/2015, kterou se stanoví pravidla 
pro poskytování dotací z rozpočtu města Bystřice pod Hostýnem v oblasti podpory sociálních 
služeb – Sociální směrnici. Zároveň zastupitelstvo pověřuje městský úřad doplněním 
stávajícího návrhu směrnice a zjištěním dalších potřebných informací pro opětovné 
předložení návrhu směrnice k projednání. 
 
5c/7/2015 Statut Dotačního fondu na podporu sociálních služeb“ 
 
 
n e z ř i z u j e 
 
5b/7/2015 Účelový peněžní „Fond na podporu sociálních služeb“ dle §5 zákona č. 250/2000 
Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, k financování převážně běžných výdajů 
souvisejících s poskytováním základních činností sociálních služeb v souladu s § 105 
zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
z a m í t á    n á m i t k u 
7-A2/7/2015 paní ……………………….. a ………………………., podané k veřejnému 
projednání návrhu územního plánu Bystřice pod Hostýnem. 
Odůvodnění: Navržená komunikace DS 242 a 245 k návrhovým plochám BI 244 a 241 
vychází ze stávající využívané účelové komunikace, dříve se komunikace využívala při 
výstavbě ústavu Javorník. Navržená komunikace nezasahuje přímo do parc. č. 2097/2, 
navržená komunikace DS 242 a 245 navazuje na stávající komunikaci obce Chvalčov, která 
s touto komunikací k výstavbě do budoucna počítá.  
Návrhové plochy pro bydlení v sousedství pozemku parc. č. 2097/2 byly řešeny změnou č. 4 
územního plánu sídelního útvaru Bystřice pod Hostýnem na žádosti vlastníků pozemků.  
Dle územně analytických podkladů se na pozemcích BI 244 a 241 nenachází žádná 
evidovaná ekologická zátěž. Rozbory půdy ani vody nebyly při námitce doloženy. Město 
Bystřice pod Hostýnem 14.05.2013 nechalo na parc. č. 2098/1 vyhodnotit vzorky půdy  
u laboratoře Vodních zdrojů Holešov a. s., divize laboratoř akreditovaná ČIA č. 1185, Tovární 
1423, 769 01 Holešov, hodnocení vzorků z dané lokality je v limitech a zkušební protokol  
č. 1111/2013 je uložen na odboru životního prostředí MěÚ Bystřice pod Hostýnem. 
 
7-A3/7/2015 ……………………….., podané k veřejnému projednání návrhu územního plánu 
Bystřice pod Hostýnem. 
Odůvodnění: Pozemek parc. č. 600 v k. ú. Rychlov neexistuje, jedná se o pozemek parc. č. 
900 v k. ú. Rychlov. Pozemek parc. č. 900 je územním plánem sídelního útvaru Bystřice pod 
Hostýnem vymezen jako plocha doprovodné zeleně mimo zastavěné území města. Pozemek 
parc. č. 899/1v k. ú. Rychlov je územním plánem sídelního útvaru Bystřice pod Hostýnem 
vymezen jako návrhová plocha pro výrobní, skladová zařízení a průmyslové zóny  
v zastavitelném území města.  
Projednávaný návrh územního plánu Bystřice pod Hostýnem řeší tyto pozemky následně: 
Část pozemků parc. č. 900 a parc. č. 899/1 v k. ú. Rychlov je řešena jako návrhová plocha 
dopravní infrastruktury – silniční doprava DS 12, touto plochou je řešen obchvat Křtomil - 
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Bystřice pod Hostýnem – Poličná II/150 a je vymezen v souladu s požadavky nadřazené 
dokumentace Zásady územního rozvoje Zlínského kraje, platné ke dni 5.10.2012. Část 
pozemků parc. č. 900 a 899/1 v k. ú. Rychlov je zařazena do ploch veřejných prostranství 
s převahou zeleně v zastavitelném území města, tato část pozemků se nachází ve 
stanoveném záplavovém území. Tyto plochy byly v návrhu územního plánu Bystřice pod 
Hostýnem vymezeny v souladu s politikou územního rozvoje a územně plánovací 
dokumentací vydanou krajem, která omezuje možnost vymezování zastavitelných ploch 
v záplavových územích („Vymezovat zastavitelné plochy v záplavových územích a umisťovat 
do nich veřejnou infrastrukturu je možné jen ve zcela výjimečných a zvlášť odůvodněných 
případech. Vymezovat a chránit zastavitelné plochy pro přemístění zástavby z území 
s vysokou mírou rizika vzniku povodňových škod“).  
Pozemky parc. č. 900 a 899/1 zůstanou navrženy jako plocha DS a PZ. 
 
7-B1/7/2015 paní …………………….. a ………………………… podané k opakovanému 
veřejnému projednání návrhu územního plánu Bystřice pod Hostýnem. 
Odůvodnění: Navrhovatelka není dotčenou osobou ve smyslu zákona  
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu. Dle ustanovení §53 odst. 2, věta 
třetí, zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, platí, že: „Upravený 
návrh a případně upravené nebo doplněné vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území se  
v rozsahu těchto úprav projedná na opakovaném veřejném projednání, přitom se postupuje 
obdobně dle §52.“  
Tedy, při opakovaném veřejném projednání se upravený územní plán projednává pouze  
v rozsahu provedených úprav, a proto námitky mohou dotčené osoby směřovat pouze do 
provedených úprav návrhu územního plánu.  
Úpravy návrhu územního plánu k opakovanému veřejnému jednání se lokality Vsetínská 
netýkaly.  
Z uvedených důvodů nebylo o podané námitce věcně rozhodováno (s odkazem také na 
rozsudek Krajského soudu v Praze ze dne 16.12.2014 č. j. 50A 15/2014-50). 
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